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    ROMÂNIA 

JUDEŢUL VASLUI 

      CONSILIUL LOCAL AL MUNICIPIULUI HUŞI 

       735100 – Huşi, Judeţul Vaslui, str. 1 Decembrie, nr. 9 

      tel. 0235 - 480009 / fax  0235 - 480126 

     web : www.primariahusi.ro 

e-mail : primar@primariahusi.ro  

  

 

PROCES VERBAL 

         Încheiat astăzi 27 iulie 2023 în cadrul ședinței ordinare a Consiliului Local al 

municipiului Huşi, convocată conform Dispoziţiei primarului  municipiului Huşi nr.947 din 

21.07.2023 

 

          Conform Dispoziţiei primarului municipiului Huşi nr.947 din 21.07.2023   a fost convocat   

în  ședință ordinară  Consiliul  Local al municipiului Huşi pentru data de  257 iulie 2023  , ora  

15,00. 

           Lucrările ședinței  s-au  desfășurat  la sediul Primăriei Municipiului Huși . 

           La şedinţa participă: domnul primar al  municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan, doamna 

jr.Monica Dumitrascu – secretar general al Municipiului Husi. 

          Ca invitaţi  la şedinţa participă : ing.Ailenei Marius – arhitect sef, ec.Safta Trofin – 

director executiv  Directia Economica, jr.Irina Filote - șef Birou Administrație Publică Locală, 

ing.Dumascu Emanoel – sef Birou Tehnic, ec.Sirghe Aurora- sef Birou Managementul 

Proiectelor Europene, ec.Zaharia Costel, ing.Tartian Nelu, ing.Mircea Claudiu – 

Comp.Administrarea domeniului public si privat,ing.Nechifor Florin – consilier in cadrul 

Biroului Tehnic,domnul Cehan Mihai – director Club Sportiv Municipal Husi , d-l dr.Popa 

Bogdan Vasile – manager Spitalul Municipal Husi.De asemenea la sedinta au participat un grup 

de copii si parinti la invitatia domnului consilier Țocu Cătălin(a se vedea discutiile de la pag.3- 

pag.17 din pv.sed.CL 27.07.2023). 

          La ședința CL Husi din  27 iulie 2023   a participat   presa locală. 

          Publicitatea şedinţei a fost asigurată prin afişare pe site-ul instituţiei, în data de  

21.07.2023  a  Dispoziţiei nr.947 din 21.07.2023. 

          Secretarul Municipiului Husi – doamna jr.Monica Dumitrascu face prezența constatând că 

din totalul de 19 consilieri în funcție: 

• sunt prezenţi la şedinţa un număr de  17 consilieri locali, din care 3(trei) consilieri 

locali (d-l Corjinschi Ioan Alexandru, d-l Focia Alexandru, d-l Matei Ionel) sunt   

prezenti la sedinta   folosind o platforma online de videconferinta. 

• 2(doi) consilieri   locali   lipsesc  motivat: d-l Bobârnat Radu, d-na Rotariu Nicoleta. 

           Secretarul Municipiului Husi – doamna jr.Monica Dumitrascu Se constată că şedinţa este 

legal constituită.Pentru inceput  supun aprobarii : 

1. Procesul-verbal  încheiat  în cadrul  şedinţei ordinare a Consiliului Local al 

municipiului Huși din  data de  28 iunie 2023. 

           Secretarul Municipiului Husi-doamna jr.Monica Dumitrascu întreabă dacă sunt modificări 

sau completări de adus în conţinutul  procesului  verbal  încheiat în cadrul ședinței ordinare a 

Consiliului Local al municipiului Huși din  28 iunie 2023 ? Nefiind nici un fel de obiectiuni sau 

completari,  supune  la vot continutul procesului  verbal încheiat  în cadrul  ședinței  ordinare  a 

Consiliului Local al municipiului Huși  din  28 iunie 2023.Cine este pentru), împotrivă),  

abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.     

http://www.primariahusi.ro/
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           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul :  
Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu absent motivat 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  

X 
foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

- - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

17.  Rotariu Nicoleta absent motivat 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 
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             Secretarul Municipiului Husi – doamna jr.Monica Dumitrascu: Procesul  verbal 

încheiat în cadrul ședinței  ordinare a Consiliului Local al municipiului Huși din   28 iunie   

2023  a fost adoptat  cu  17  voturi pentru). 

 

            Preşedinte de şedinţă a  Consiliului Local al municipiului  Huşi  pentru o perioadă  

de 3 luni de zile , respectiv luna  mai  2023 , luna  iunie 2023,  luna iulie  2023 – doamna 

consilier Matei Gabriela. 

 

             Secretarul Municipiului Husi – doamna jr.Monica Dumitrascu: Rog pe doamna consilier 

Matei Gabriela , președinte de ședință, să preia conducerea ședinței! 

           Domnul primar al  municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: Inainte de a supune la vot 

ordinea de zi, retrag punctul nr.14 de pe ordinea de zi : 14.Proiect de hotărâre nr.274  din 

10.07.2023 privind aprobarea încadrării  terenurilor din intravilanul municipiului Huși în patru  

zone , intrucat este o neconcordanta, eu am vazut mai tarziu aceste material de sedinta, iar 

punctul nr.23 - Proiect de hotărâre nr.283 din 20.07.2023 privind aprobarea  bugetului 

imprumuturilor interne pe anul 2023 – inițiator primarul municipiului Huși, sa fie discutat 

la final, deoarece depinde de celelalte puncte discutate inainte, a fost introdus gresit in ordinea 

discutarii punctelor. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Deci, retragem punctul nr.14 

de pe ordinea de zi : 14.Proiect de hotărâre nr.274  din 10.07.2023 privind aprobarea încadrării  

terenurilor din intravilanul municipiului Huși în patru  zone? 

         Domnul primar al  municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan:Da, se retrage de pe ordinea de 

zi punctul 14.Proiect de hotărâre nr.274  din 10.07.2023, iar punctul nr.23 - Proiect de 

hotărâre nr.283 din 20.07.2023 privind aprobarea  bugetului imprumuturilor interne pe 

anul 2023 – inițiator primarul municipiului Huși, sa fie discutat la final. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Buna ziua!  Ordinea de zi v-a 

fost comunicata,  sedinta   de  astazi  27 iulie 2023   are inscrise  pe ordinea de zi  un numar de 

41 de puncte , punctul “Diverse”. De asemenea exista  2(doua) proiecte de hotarare propuse 

completare: 

             I.Proiect de hotarare nr. 310 din 24.07.2023 privind  alocarea sumei de 4.049,50 lei cu 

TVA, necesara pentru renovarea cabinelor WC ecologice in zona parcului “Pompieri” – initiator 

primarul municipiului Husi. 

        II.Proiect de hotarare nr.311 din 24.07.2023 pentru aprobarea modificarii  Acordului 

de Parteneriat  incheiat   in cadrul proiectului “ SIS-HUȘI - Servicii Integrate Socio-

medicale pentru Huși Comunitate Incluzivă ”SMIS  139988, aprobat prin Hotararea 

Consiliului Local Husi nr.5/2020– initiator primarul municipiului Husi. 

             Domnul consilier Țocu Cătălin: D-na presedinte, daca imi permiteti si mie, de 

asemenea, doamnelor si domnilor consilieri, am rugamintea sa fiti de acord ca la aceasta 

sedinta sa participe cativa copii care practica fotbalul la nivelul municipiului Husi, impreuna 

cu parintii, sa fie primiti la inceputul sedintei, nu perturbam in nici un fel bunul mers al 

sedintei, dar ca sa nu asteptam pana la sfarsitul sedintei. 

          Domnul primar al  municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: Domnule consilier Țocu, va 

raspund eu la “problemele” d-voastra,domnul director de la Clubul Sportiv Municipal este 

aici in sala, o sa discutam la timpul potrivit. Mai este o problema cu copiii, domnul avocat 

poate ma ajutati dvs., sunt minori si cred ca ar fi trebuit sa fie insotiti de parinti…. 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: Bineinteles ca sunt insotiti de unii dintre parinti. 
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         Domnul primar al  municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: Nu pot sa fie insotiti decat pe 

baza de “procura", dar asta nu este un impediment sa ascult copiii, din punctul meu de 

vedere, haideti sa ne desfasuram sedinta, la “Diverse” avem  invitatiile care le-ati facut celor 

doi ( dl.Cehan Mihai – Clubul Sportiv Municipal Husi , dl. dr.Popa Bogdan Vasile – manager 

Spitalul Municipal Husi). 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: “Va rog sa fiti de acord sa fie primiti in sala de  

sedinta !” 

         Domnul primar al  municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: Domnule consilier Țocu nu 

vreau sa intru intr-o polemica cu dvs., asa de dimineata. 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: Asa s-a procedat de fiecare data atunci cand am avut 

oaspeti la sedinta, sa s-a facut intotdeauna, va rog sa o faceti si acum! Asta in conditiile in 

care sunt si copii care participa, va rog frumos!  

         Domnul primar al  municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: Acestea sunt probleme care 

va privesc direct pe dvs. 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: Cum adica ma privesc numai pe mine!? 

         Domnul primar al  municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: Va privesc pe dvs. in calitate 

de consilier, membru in Consiliul de Administratie, in calitate de patron de echipa de fotbal. 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: Nu sunt nici patron, nu sunt nici, va rog frumos  

sa-i primiti pe acesti copii pentru cateva minute! Nu dureaza foarte mult. 

         Domnul primar al  municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: Atunci ar insemna sa 

dicutam punctual pentru care l-ati chemat pe domnul director de la Clubul Sportiv, pe 

domnul Cehan Mihai, pentru ca dvs. ati insistat sa-i invitam aici, asa este domnule …. 

         Domnul consilier Cocuz Adrian: Eu nu am invitat pe nimeni. 

         Domnul primar al  municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: Am avut in una dintre 

sedinte, cand a fost adresa o rugaminte, cred ca din partea domnului consilier Bobârnat 

Radu,in care se solicita sa fie prezenti la sedinta cei doi directori, de la Clubul Sportiv 

Municipal Husi , respectiv de la Spitalul Municipal Husi. 

         Domnul consilier Cocuz Adrian: Asa este. 

         Domnul consilier Țocu Cătălin:”Acum, pentru ca sedinta este publica, o sa trebuiasca  

sa-i primiti pe parinti,asa, si o sa le transmiteti  si lor  ca trebuie sa astepte pana la sfarsitul 

sedintei.” 

          Domnul primar al  municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: “Domnule Țocu m-am 

saturat de polemica dvs, vreti sa va faceti campanie electorala  pe spatele copiilor.” 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: “Nu fac nici o campanie electorala, nu va mai bateti joc 

de mine!” 

          Domnul primar al  municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: “Nu tipa la mine, ca eu nu 

sunt Cehan sa sari la bataie la mine!” 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: Va rog sa poftiti in sala de sedinta! 

          Domnul primar al  municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: “ Eu nu sunt Cehan sa sari la 

bataie la mine si sa tipi la mine!? Aveti grija domnule consilier Țocu!” 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: “La ce sa am grija domnule primar?” 

          Domnul primar al  municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: “La felul cum vorbiti cu 

oamenii!” 

         Domnul consilier Țocu Cătălin:” Cu oamenii vorbesc asa cum vorbesc si ei cu mine.” 

         Domnul primar al  municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: Nu credeti ca “sunteti 

Dumnezeu” intr-o societate.Va rog sa vorbiti politicos!” 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: Va rog sa-i  lasati  si pe copii sa participe la sedinta!. 
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        Domnul consilier Filip Cosmin Adrian : Sa incepem sedinta cu domnul Cehan Mihai, sa 

vedem ce este de discutat, si apoi sa trecem mai departe! 

        Domnul primar al  municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan:”Ati sarit la bataie la Stadion 

la angajatii Primariei”. 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: “Dar eu nu sunt, eu nu ma bat ca domnul director de la 

Spital, haideti sa nu depasim limitele!” 

         Domnul primar al  municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan:”Da, haideti sa nu depasim 

limitele! Presa este in sala , o sa consemneze tot ce se discuta aici.” 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: “Lasati presa, domnule primar,presa sa consemneze 

realitatea. Va rog frumos, haideti sa-i ascultam pe copii, sau haideti sa ascultam un punct de 

vedere, si am terminat!” 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Este vreun reprezentant al 

parintilor? 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: “Eu sunt reprezentantul Clubului si o sa va spun doar 2 

cuvinte, copiii vor sa adrese niste intrebari. Iertati-mi iesirea aceasta, dar de fiecare data 

atunci cand am avut oaspeti, cand am avut invitati, acestia au avut prioritate. Nu putem sa 

lasam niste copii sa astepte 3 ore.”  

         Domnul primar al  municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan:”Da, dar trebuiau sa fie si 

anuntati”. 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: “Art.138 din Codul Administrativ vorbeste despre 

publicitatea sedintei.”  

        Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan:”Domnule Țocu, lasa-ti 

importanta juridica pe care o aveti dvs.!”  

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Copiii au venit ca sa vada 

cam cum le rezolva adultii problemele. 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: “Este vorba despre copii apartinand “Clubului Sportiv 

Husana 1968”, sunt copii ai Husului, cu rezultate exceptionale la invatatura. Cristian Valea, 

unul dintre ei, este si olimpic la geografie, copilul meu este olimpic la limba si literatura 

romana, ceilalti copii sunt cu medii de peste 9,00 la toate materiile. Sunt si campioni judeteni 

la fotbal in campionatul trecut. Am avut promisiuni de la reprezentantii Clubului Sportiv 

Municipal Husana ca acesti copii vor fi preluati pentru a active fara plata pentru Municipiul 

Husi, asa cum au facut-o si pana acum. Lucrul acesta nu s-a mai intamplat, si copiii asteapta 

un raspuns.Continuam colaborarea pe care am initiat-o la data de 7 martie, pentru ca parintii 

care sunt aici i-au insotit pe copii si atunci in acea sedinta, sau nu? Tot fac demersuri, tot fac 

demersuri catre Clubul Sportiv Municipal si nu primesc nici un raspuns.La fel, solicit tot 

felul  de relatii de la Clubul Sportiv Municipal, si nu primesc acele relatii.Este adevarat, am 

intrat intr-un conflict pe care nu mi l-am dorit, cu domnul Cehan, dar nicidecum a fost vorba 

sa ne batem, asa cum pretinde domnul primar, lucru deranjant!” 

         Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan:”Nu cum pretinde, lucru pe 

care l-am afirmat.” 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: “Cum a afirmat domnul primar. Sunt lucruri foarte 

grave.” 

          Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan:”Da, este foarte grav. Exista 

si imagini”. 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: “Copiii acestia doresc sa stie daca vor fi sustinuti sau 

nu, vor fi sustinuti sau nu in viitor, pentru ca ei pana acum au luptat pentru Husi?! Mai mult 

decat atat, sa stiti ca am scos din buzunarul meu “285 milioane lei ” intr-un  an si jumatate, 

sunt imbracati din banii mei , sunt sustinuti in turnee  din banii mei, de la “20 si ceva” de 
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copii  adunam in jur de 1000-1500 lei intr-o luna, din care platim salarii peste 2000 de lei.Am 

facut un calcul, daca ar trebui sa ne raportam la hotararea de consiliu si regulamentul de 

functionare al Stadionului, ar trebui sa platim 6800 lei/luna, lucru care ne duce  la pierzanie. 

Intrebarea este, mesajul este si pentru dvs.doamnelor si domnilor consilieri, putem sa 

modificam Regulamentul, putem sa modificam Regulamentul, copiii de la Vaslui nu platesc 

nimic, copiii de la Birlad platesc 53 lei/luna pentru un antrenament.La Husi ora de 

antrenament este de 118 lei, ora de meci este 230 lei.Daca facem un calcul 3 antrenamente 

/saptamana si 2 meciuri pe saptamana = “68 milioane lei” , 6800 lei, este impovorator, este 

impovorator!” 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Copiii platesc la clubul la 

care…? 

         Domnul consilier Țocu Cătălin:”Parintii platesc conform propriei convingeri sau 

propriei dorinte, nu toti copii platesc. Asta va spuneam. Avem 30 de copii, din care platesc 

numai 10 sau 15.” 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela :Ceilalti de ce nu platesc? 

          Domnul consilier Țocu Cătălin:”Puteti sa-mi adresati orice intrebare, suntem 

transparent din toate punctele de vedere, cu bilantul depus, cu chitantele cu sumele incasate, 

cu titlu de donatie, pentru ca permite Statutul.” 

         Domnul consilier Popa Cristinel: Pot sa va adresez si eu o intrebare? 

         Domnul consilier Țocu Cătălin:Va rog! 

         Domnul consilier Popa Cristinel: Ma scuzati, domnule primar, este o Asociatie privata 

ceea ce sustineti dvs.? 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: “Este o asociatie, un club privat, la fel cum este si 

“Husana”, cum este si “Pajura”. 

        Domnul consilier Popa Cristinel: Clubul pe care-l sponsorizam noi, nu are sectie de 

fotbal pentru copii ? 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: “Are sectie de fotbal, dar lucrurile nu functioneaza in 

mod corect acolo.” 

         Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan:”Domnule consilier Țocu, 

pana acum ati vorbit dvs., ati solicitat niste raspunsuri, ati invitat aici niste copii pe care noi ii 

respectam si ne mandrim cu ei.” 

        Domnul consilier Țocu Cătălin: “Trebuie sa-i si sponsorizam”. 

        Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan:”Imi dati voie, nu v-am 

intrerupt cat ati vorbit, daca vreti sa continuam asa, daca nu, continuati pe tonul care vreti,nu 

castigati nimic daca tipati. Deci, avem o droaie de oameni aici in sala, ati ridicat niste 

probleme  la care va pot sa raspunsul fara sa-l  mai intreb pe domnul director de la Clubul 

Sportiv.Din catge stiu, intamplator face ca , intamplator, sunt vreo 16 ani de cand sunt la 

Primarie, acum 12 ani de cand partidul meu si al dvs. era la putere, am votat un Regulament 

de functionare al Stadionului, prin care s-au introdus niste taxe pentru anumite categorii, 

printre  care inclusiv cluburile private, 100 lei sau cat spuneti dvs. chiar nu mai retin exact.” 

        Domnul consilier Țocu Cătălin: 118 lei/ora. 

        Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: “118 lei/ora. In tot acest timp  

s-a infiintat echipa Husana, cat au fost toate aceste echipe, pana am modernizat Stadionul, 

pana am facut toate, a fost o intelegere tacita pe care mi-am asumat-o. In momentul in care, 

tot in Consiliul Local, tot la propunerea domnului Țocu, si la propunerea noastra si a 

domnului Țocu, ca sa intelegem, am infiintat Clubul Sportiv Municipal. In cadrul Clubului 

Sportiv Municipal, Clubul  Sportiv Municipal functioneaza dupa un Regulament si Statut 

care a fost aprobat  de Consiliul Local Husi. Nu l-am pus in aplicare pe data de 07 martie, 
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pentru ca scopul infiintarii acestui club a fost in felul urmator: copiii  nostri  sa beneficieze de 

o baza sportiva cat mai moderna si gratuita, infiintand grupe pentru toate categoriile, asta a 

fost ideea, in idea in care atat Husana, atat clubul lui Cătălin care este tot Husana, actionari 

fiind Dobrea si cu Țocu, uitandu-ma in acte, sa fie preluati  integral de Clubul Sportiv, incat 

activitatea sa fie pentru toti copiii din Municipiul Husi, gratuita. S-a semnat un Protocol, 

domnul Cehan va rog sa ma corectati daca gresesc,undeva in luna martie, dupa finalizarea 

campionatului… 

        Domnul Cehan Mihai – director Clubul sportive Municipal Husi: Nu s-a semnat nici un 

protocol, a fost numai o discutie. 

        Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan:…a fost numai o discutie, iar 

eu ma vad in situatia in care aceasta discutie nu s-a finalizat din orgolii personale  sau din nu 

stiu care motive. Nu cred ca Clubul Sportiv, domnilor consilieri care sunteti aici, a fost 

infiintat ca acesti copii sa nu aiba dreptul.L-ati infiintat in interesul lor. In momentul in care 

discutam despre o societate privata, cu Primaria Municipiului Husi, sunt niste taxe care au 

fost aprobate prin Regulament de catre Consiliul Local. Anularea lor inseamna un alt proiect 

de hotarare, pe care domnul consilier Țocu a vociferat ca nu a facut nici o adresa scrisa in 

sensul acesta,decat catre Clubul Sportiv…. 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: “ Si catre dvs. in data de 22.10.2022.” 

          Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: “Din punctul meu de vedere, 

cum  toate echipele de fotbal care platesc sa joace pe stadioane, ceea ce v-a intrebat si 

domnul consilier Popa,nu este corect! Fratilor, atat timp cat am un club, atata timp cat sunteti 

in Consiliul de Administratie al acelui club, atata timp cat coordonati impreuna si desfasurati 

activitate….. 

          Un parinte/tatal unui copil : Vorbim de copii, domnule primar! 

          Domnul Crăiță : Aici nu este ca la Dobrea, domnule primar.Acolo este o afacere, aici 

este vorba de cativa copii. 

          Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: Te rog frumos, din punctul 

meu de vedere, este tot o afacere privata. 

         Domnul Crăiță : Nu este afacere privata, ca sa incasezi 150 de lei si sa platesti 300 lei, 

nu este afacere privata. 

         Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: Daca iubesc atat de mult 

copii, nu vor sa plateasca nici un leu. 

          Domnul Crăiță : “La domnul Dobrea este afacere, 250 lei, acolo este afacere.” 

          Domnul Tataru Marian: La mine, nu plateste  nici un copil, nici un leu, la Pajura Husi. 

          Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: Domnule Tataru, eu am spus 

altceva. 

        Domnul consilier Țocu Cătălin: Si Pajura Husi a avut  rezultate exceptionale, domnule 

primar! 
         Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: Domnule consilier Țocu, dvs. 

vreti sa obtineti astazi o hotarare? Nu o veti obtine! 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: Nu o obtinem astazi nici o hotarare, vrem sa atragem 

atentia ca trebuie rezolvata problema! 

         Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan:Vreau sa va atrag atentia ca 

dvs., in cadrul Consiliului de Administratie, atat cat ma pricep eu la sectiile de fotbal, dar stiu 

ca sunt pe grupe de varsta, putem sa infiintam, cate aveti astazi, domnule director? 

         Domnul Cehan Mihai – director Clubul Sportiv Municipal Husi: 3(trei). 

         Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan:3(trei), putem sa infiintam  

5(cinci), puteau sa fie toti copiii in cadrul Clubului Hușana, daca tineti la performanta…. 
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           Domnul consilier Țocu Cătălin: Toti copiii acestia doresc sa vina la Clubul Hușana. 

           Domnul Crăiță : “Sa vina la Țocu, sa-i  ia Dobre, unde este afacerea! 250 de copii x 

150 lei.Sunt sute de milioane care se incaseaza de catre Dobre!” 

           Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: Eu discutam de problema 

dvs. 

           Domnul Crăiță : Problema noastra nu este afacere, domnule primar! 

           Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: Am o rugaminte la dvs. si 

vreau sa ma respectati, macar sa ma ascultati, daca vreti, daca nu, vorbim care si cum vrem. 

           O doamna/ mama unui copil: Vreau sa vorbesc si eu! 

           Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: “O secunda, doamna, imi 

termin eu punctul de vedere si apoi va dau cuvantul si dvs.! In cadrul acestui club se puteam 

face toate sectiile posibile conform Regulamentului sportiv. De  ce nu vreau eu sa-mi dezvolt 

Clubul Sportiv Husana, ca sa-i dau raspuns si domnului Marisca, care este in sala, sa-i dau 

raspuns in avans  la ceea ce vrea sa ma intrebe, avand o baza de selectie, avand o baza de 

copii ai mei, ai nostri, sa poata sa faca sport , sa poata sa joace gratuit, sa poata sa fie 

antrenati de oameni specializati, decat sa stea mamica si taticul, sa se duca si sa le plateasca 

50 de lei,ca vrea nu stiu cine sa fie el patronul acestei echipe. Nu am spus numai odata, si o 

sa o mai repet inca odata, cand am fost la Stadion, daca va mai aduceti aminte, domnul Țocu 

poate confirma, nu am nimic impotriva sa fie angajat antrenorul de la Pajura, si antrenorul  

lui Popescu….” 

       Domnul consilier Țocu Cătălin: Domnule primar! 

       Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan:”Numai o clipa, ma lasati sa 

termin, da? Nu v-am intrerupt niciodata! ….astfel incat copiii acestia sa-si dezvoltate 

activitatea gratuit, in care noi toti de aici sa le putem oferi cat mai multe lucruri, astfel incat 

atat sanatatea lor, atat sportul husean sa se dezvolte. Atata timp cat eu nu vreau asta, vreau 

sa-mi dezvolt echipa mea de fotbal, atata timp cat eu nu vreau sa ma intereseze, pe mine ma 

intereseaza doar scopul “X”, nu dau nici  nume.Mai mult de atat, am venit de-a lungul anilor 

cu solutii de finantare pentru toate sectiile de sport, pentru toate cluburile de sport  din 

municipiul Husi, private. Domnule Tataru, dvs. ati accesat a doua oara, da?” 

        Domnul Tataru Marian: Da. 

        Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan:Mai mult de atat,ceea ce mi-a 

permis Regulamentul Consiliului Local , Regulamentul Stadionului votat de Consiliul 

Local,am pus in aplicare, ceea ce imi permite legea.Din punctul meu de vedere, cei care se 

opun dezvoltarii clubului sportiv  Husana, sunt cei care, eu nu cred ca nu puteau sa fie doi 

antrenori de fotbal, daca am 7 sectii, pentru ca sunt platiti de Primaria Municipiului Husi, eu 

nu cred ca baza sportiva  pe care am construit-o din banii publici sa poata fi folosita de toti 

copiii, pe care omul de la club o are in administrare, o sa mai fie o baza sportiva, probabil in 

2-3 luni de zile il vom inaugura si pe ala, eu stau sa ma duc sa las  ce? O lupta  de orgolii, 

dintre domnul Țocu si domnul Cehan, sau altii, ca eu vreau sa-mi pastrez echipa”x”. 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: Domnule primar! 

         Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: “Domnule Țocu, cand termin 

iti spun, da?  Nu tipa,te rog foarte frumos!” 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: “As fi vrut ca domnul Cehan sa va fi adus la 

cunostinta, in urma cu doua sau trei luni, ca eu mi-am dat demisia din consiliul director al…, 

asa, si-mi mentin, este o chestiune de onoare,este o chestiune de demnitate, este o chestiune 

de onoare, dar o fac public.” 

         Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: “Ati anuntat in  scris?” 

         Domnul consilier Țocu Cătălin:”S-a consemnat in procesul verbal.” 
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         Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: Domnule Țocu, dvs. sunteti 

jurist, da? Nu trebuia sa stiti sa faceti  scris? 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: A, hartia vorbeste, nu ?!  

         Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan:Nu este normal?! 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: Va spun o chestie, luati act ,  va rog frumos domnilor  

si doamnelor consilieri, domnule primar, de faptul ca mi-am dat demisia din consiliul 

director al Clubului sportiv  municipal . 

          Doamna consilier Patrașcu Luiza: Vorbele nu se cos la dosar. 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: Nu se cos la dosar, dvs. doamna consilier Patrașcu, 

sunteti initiatoarea, ati semnat….. 

           Doamna consilier Patrașcu Luiza: Exact. 

           Domnul consilier Țocu Cătălin:….un proiect de hotarare prin care s-a nascut Clubul 

Sportiv Municipal.Dvs. impreuna cu doamna Matei. 

           Doamna consilier Patrașcu Luiza: Exact. 

           Domnul consilier Țocu Cătălin: Ati lucrat vreun moment la acest proiect? 

           Doamna consilier Patrașcu Luiza: Cu siguranta, am facut echipa! 

           Domnul consilier Țocu Cătălin: Ati semnat?! 

           Doamna consilier Patrașcu Luiza: Da, am facut echipa cu doamna Matei si cu…. 

           Domnul consilier Țocu Cătălin: Inseamna ca eu care am muncit la acest proiect, unde 

este numele meu, doamna Matei? Am mai discutat aspectul acesta.Eu care am muncit la acest 

proiect, numele meu unde este? Intotdeauna se face referire ca domnul Țocu a facut, ca 

domnul Țocu a initiat, dar numele meu nu este nicaieri! 

         Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: Domnule Țocu, nu a facut 

nimeni referire ca l-ati initiat dvs. 

          Domnul consilier Țocu Cătălin:Cum nu? Dar si dvs. ati spus. 

          Domnul Tătaru Marian : Pot sa vorbesc si eu ? Eu reprezint Clubul Husana.Ma lasati 

sa vorbesc si eu 5 minute? 

           Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: Spuneti, domnule Tataru! 

           Domnul Tătaru Marian : “Pentru cei care nu ma cunosc , ma numesc Tataru Marian si 

sunt profesor la Liceul Tehnologic “Ioan Corivan” Husi. Am un club de fotbal, “Pajura” Husi 

se numeste.Copiii mei joaca in campionatul national “under 17” si “under 19”, inseamna 

copii nascuti  2005, 2006,2007,2008. Este al patrulea sezon in care joc in campionatul 

national.Am dat copiii la lotul national, la nationala Romaniei, nu este primul copil, nu 

percep taxe, nimeni nu iti da bani la 15 ani. Nu vin copii la 15 ani sa dea bani. Toti copiii 

sunt de la licee din Husi.Mie mi se percep chirii la Stadionul Municipal.Asta inseamna plus 

la cat trebuie sa cheltui eu tot sezonul, asta inseamna 450 milioane, pentru meciuri, 

amicale,oficiale si antrenamente.Ma sustineti cu 225 de milioane prin “Proiectul….” 

          Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: Atata ati depus! 

          Domnul Tătaru Marian :Nu este adevarat! Proiectul este limitat, ai o suma maxima. 

          Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: Anul trecut ai luat un 

miliard,da ? 

          Domnul Tătaru Marian : “900 milioane”, dar ati vazut performantele pe care le-am 

facut eu anul trecut? 

         Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: Domnule Tataru, 

performantele pe care dvs. vreti sa  le faceti, si va multumim  pentru ele…. 

          Domnul Tătaru Marian : Si am justificat fiecare leuț in parte. 

          Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: Dar eu nu v-am acuzat, 

domnule Tătaru! 
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        Domnul Tătaru Marian :Lasati-ma sa vorbesc, ma intrerupeti dvs.! 

        Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: Dar eu nu v-am acuzat, 

domnule Tătaru, pentru ca daca vreau sa va acuz, as putea, dar nu vreau! 

        Domnul Tătaru Marian : Dar nu stiu de ce ati putea sa ma acuzati?! 

        Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: O sa va spun intre patru ochi, 

nu-mi place sa fac public anumite aspecte. 

         Domnul Tătaru Marian : Eu reprezint Clubul “Pajura”, nu am treaba cu “trei hușane” 

care sunt aici. 

          Domnul consilier Țocu Cătălin: Cand vorbim despre  domnul Tătaru, dumnealui este 

omul  care va injura, domnule primar, am spus de multe ori cand am incercat sa va pun in 

legatura cu….. 

           Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: Domnule Țocu, dvs.vreti sa 

purtam o discutie de față  cu acești copii, vizavi de comportamentul dvs.? 

          Domnul consilier Țocu Cătălin:Comportamentul meu este unul….. 

          Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: “Domnule Cehan, domnul 

Țocu  a sarit la bataie la tine?” 

          Domnul Tătaru Marian: Domnule primar, eu am facut o solicitare,am facut o solicitare! 

          Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: Cand ati depus-o,  domnul de 

la “Pajura”? 

          Domnul Tătaru Marian : Am depus-o acuma, scrie pe ea! 

          Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: Acum cateva ore, nu ? 

          Domnul Tătaru Marian : Da. 

           Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan:Mie mi-a ajuns pe masa 

astazi dimineata! 

           Domnul Tătaru Marian : Astazi dimineata? 

           Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan:Da, la mine pe masa a ajuns 

astazi dimineata. 

           Domnul Tătaru Marian :Ieri, ieri  a ajuns pe masa la dvs. 

           Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: Nu, la mapa de astazi. 

           Domnul Tătaru Marian : Eu am fost ieri in audienta la dvs., am stat 2 ore, 1 ora pe hol, 

1 ora in anticamera, da, aici am fost, puteti sa verificati!  

          Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: Dar ce, eu stateam sa beau 

cafele, sau discutam problemele localitatii?! 

          Domnul Tătaru Marian: Mi s-a spus ca aveti probleme importante, normal, am 

plecat.Era firesc. 

          Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan:Bine! Eram singur in birou? 

Eram cu oameni carora le rezolvam problemele. 

           Domnul Tătaru Marian :Da, veneau diverse persoane care erau din exterior. 

           Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: Domnule  Tătaru, repet inca 

odata,nu sunt impotriva sportului husean, nu sunt impotriva nimanui, dar trebuie sa-mi 

respect un Regulament, din punctul meu de vedere, daca as avea acum un copil de varsta lor, 

l-aș da la clubul Sportiv “Hușana”, pentru ca odata, este clubul municipiului Husi,in care toti 

copii au dreptul la gratuitate echipament, imbracaminte, antrenor, si absolut tot. 

          Domnul Tătaru Marian: Inseamna ca taxele care le impuneti…. 

          Mama unui copil din sala de sedinta: De ce la alte echipe este gratuit? Echipa aceasta 

este infiintata de acum 6 ani. Pana atunci nu s-a pus nici o taxa, nici nimica. Acum de vreo 2 

ani de zile, de cand au aparut celelalte echipe, de la astalalt club, nu stiu cum se cheama 
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celelalte  cluburi,  incep sa perceapa taxe, nu se mai face antrenament acuma, ca face echipa 

cealalata. Si copii acestia reprezinta tot Hușul! 

           Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan:Doamna draga,v-am spus ca 

“parteneriatul  privat”, nu pot.La ora actuala, domnii sunt un club privat.Nu au decat sa 

domnii consilieri sa….. 

           Domnul Tătaru Marian: Suntem Asociatie non-profit, de copii si juniori , eu nu am de 

unde sa platesc taxe. 

           Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: Va spun cu drag, conform 

Regulamentului de astazi, acesta este. 

           Domnul Tătaru Marian: Dar acest Regulament nu se poate schimba?Domnule primar! 

           Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: Va rog sa nu mai 

vociferati!Trebuie sa existe un proiect de hotarare depus in consiliul local, si va trece sau nu! 

            Doamna consilier Patrașcu Luiza: Exact. 

            Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan:Pentru ca din punctul meu 

de vedere, atata timp cat eu impreuna cu Consiliul Local am investit din bani publici 

modernizarea Stadionului….. 

           Domnul Tătaru Marian: Am facut imagine,ganditi-va din  2010, am facut imagine  

orasului Husi in toata tara?! 

          Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: Domnule  Tătaru! 

          Domnul Tătaru Marian: Suntem printre primele 100 de cluburi/țară! 

          Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: Domnule  Tătaru, de ce nu 

vreti sa intrati cu toti  copii in Clubul Hușana? 

          Domnul Tătaru Marian: Am propus “asociere” domnilor care sunt langa dvs….. 

          Mama unui copil din sala de sedinta:Nu ni s-a permis, probabil pentru ca avem niste 

performante, si nu ni se permite, domnule Tătaru! Avem niste performante, si nu ni se 

permite, ni se da in cap, sa nu putem urca mai sus. Asta este parerea noastra a parintilor! 

          Domnul Tătaru Marian: Am propus “asociere”, domnule primar, sa vin cu ambele 

grupe, sa intre echipa mare in Liga a IV-a, mie mi se permite ca si club sa ajung in Liga a  

IV-a, dar nu s-a vrut! 

           Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan:Cine nu a vrut? 

           Domnul Tătaru Marian: Domnul Cehan, domnul Iacob. Ei erau cei care s-au opus 

acestei asocieri. 

         Domnul consilier Filip  Cosmin Adrian: Haideti , sa ne spuna domnul Mihai, punctul 

dumnealui de vedere! 

         Domnul Toma( Marișca): Locul dvs. nu este aici! 

         Domnul Cehan Mihai – director Club Sportiv Municipal Husi: Daca duceti discutia in 

derizoriu, nu mai vorbesc,da? Daca va calmati, vorbim! 

         Mama unui copil din sala de sedinta: Sunt copii care stau pe Stadion, alearga, platesc 

vreo taxa? Stau pe Stadion ore intregi, “astia ai nostri” cand intra pe Stadion, sunt alungati, 

vorbesc foarte urât cu ei.Nu este normal asa! Asta este exemplul pe care-l dam la niste copii? 

          Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: Asa este facut 

Regulamentul.Dvs. domnule Țocu, o sa platiti in continuare, pentru ca asa prevede 

Regulamentul. 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: Uitati-va pe ce am platit eu, domnule primar! Un copil, 

un copil si-a sarbatorit ziua de nastere la Stadion, am platit 118 lei/ora, pentru sarbatorirea 

zilei de nastere.Avem taxe,va rog sa verificati Regulamentul, este undeva prevazut a se plati 

taxe pentru inchiriere Stadion pentru sarbatorirea zilei de nastere a unui copil? 
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      Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: Are aceasta chitanta…. 

      Domnul consilier Țocu Cătălin: “Uitati-va ce scrie, domnule primar! Copiii acestia au 

purtat pe tricou “Primaria” si “Consiliul Local Husi”,multi ani, parintii ma condamnau, erau 

echipamente platite de noi, si ma condamnau ca nu am primit nici un ajutor din partea 

Primariei Husi, si cu toate astea am insistat si am spus ca va veni ziua cand  vom avea nevoie 

de ajutorul domnului primar, al Consiliului Local, dar nici macar astazi nu a venit  ajutorul!” 

       Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: Eu nu pot sa vin sa discut cu 

dvs. pe principiul de forta. 

       Domnul consilier Țocu Cătălin:Care principiul de forta? Va rog sa respectati  limitele 

rezonabilitatii! Din anii ’90 sunt la Stadion, fac sport, din anii ’90 sustin diverse echipe 

         Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: “Vreau sa te intreb un singur 

lucru, daca copiii acestia sunt trecuti in cadrul clubului cu tot cu antrenor “Husana”, nu 

trebuie sa mai dea nici 1500 lei?” 

         Domnul consilier Țocu Cătălin: “Va rog frumos, vreau sa va expun un lucru care este 

foarte important  pentru toata lumea, conform Regulamentului si grilei  actuale, inclusiv  

echipele Clubului Sportiv Municipal trebuie sa plateasca taxa, pentru ca nu sunt exceptii, va 

rog sa intelegeti! 

          Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: “Cum adica?” 

          Domnul consilier Țocu Cătălin:“Adica asa, haideti sa ne uitam cu totii in 

Regulament?!” 

          Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: “Nu ma uit in nici un 

Regulament, Clubul sportiv   are toate  in administrare, si el stabileste!” 

          Domnul consilier Popa Cristinel : Exact. 

          Domnul consilier Țocu Cătălin:“ Cum el stabileste? Asta este discriminare!” 

          Domnul consilier Popa Cristinel : Nu este nici o discriminare. 

          Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: Domnule Țocu, domnule 

Țocu, dvs. trebuie sa intelegeti un singur lucru, eu in calitate de “Primarie Huși”, toate scolile 

au gratuitate…. 

          Domnul consilier Țocu Cătălin:“Domnule!” 

          Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: “ Nu domnule, ca nu suntem 

“la bară”, da?” 

           Domnul consilier Țocu Cătălin:“Domnule primar, calmati-va!” 

           Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: “Toate scolile au acces 

gratuit, toate gradinitele au acces gratuit, toti cei care vin sa se antreneze, au gratuit, da? 

Gratuitate nu au cluburile private.” 

           Domnul consilier Filip Cosmin Adrian: Haideti, sa ne spuna si domnul Mihai Cehan 

punctul sau sa vedere! 

           Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: “Domnule Țocu, v-am  

ascultat mai bine de o jumatate de ora,copiii acestia nu au venit aici ca sa vada cum te certi tu 

cu  noi, cum țipi tu de obicei la noi! Domnule Cehan, explicati-mi si mie ….Domnilor, cred 

ca aici suntem niste oameni care , cred, ca dam exemplu unor copii. Noi stam sa ne contram 

vehement sa obtinem, prin forta nu se obtine nimic! Prin forta nu se obtine nimic! Domnule 

Cehan, intr-o discutie cand am fost la Stadion, si domnul Bobârnat a participat, intr-o discutie 

in care am infiintat in sala asta, Clubul Sportiv, am pus problema, toate bazele sportive care 

au copii, sa fie preluate de Clubul Sportiv, cu antrenor sau fara antrenor, cum vor ei.Pentru 

aceste lucruri, in bugetul Stadionului este alocate o suma de bani pentru a incheia  

contracte .... 

          Domnul Cehan Mihai – director Clubul Sportiv Municipal Husi: De activitate sportiva. 
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          Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan:…de activitate sportiva, cu 

diversi antrenori.” 

          Domnul Tătaru Marian:”Pe criterii  de competenta ”. 

          Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: “Ma lasati sa termin?! Pot  

 sa-mi angajez  20 de antrenori, ca sa lucreze 2 ore, sau pot sa-mi angajez 1 antrenor care sa 

lucreze 20 de ore.Fiecare antrenor, dvs. daca lucrati cu echipa pe care o aveti , aveti un 

contract de colaborare cu Primaria, nu, cu Clubul Sportiv, pentru care sunteti platit pentru 

asta.Mai departe, daca aveti deplasari, nu trebuie sa plateasca mama copilului, sau tatal 

copilului,plateste clubul, atata timp cat dvs. sunteti in Liga a IV-a sau in Liga Nationala, la 

copiii de 19 ani.Foarte bine, de ce trebuie sa platesc eu ca parinte, sa se duca copilul meu, 

atata timp cat copilul acesta poate sa reprezinte Clubul Sportiv Husana, cu antrenor Tătaru, 

scuzati, domnul Tătaru, sau cu antrenor care mai este, Țocu, dau un exemplu, sau care mai 

sunt antrenori. Asta a fost ideea infiintarii clubului sportiv.” 

        Domnul Cehan Mihai – director Clubul Sportiv Municipal Husi: „Discutia asta a fost la 

Stadion.” 

        Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: “Da, discutia asta a fost la 

Stadion. Da, la aceasta discutie au participat si cei 3 membri din Consiliul de Administratie. 

Domnul Boeru nu este astazi, v-ar confirma si el.Lucru care, nu vrea sa se 

concretizeze.Domnule Cehan, vreti sa-mi spuneti dvs.acuma, de ce nu s-a realizat exact 

aceasta idee si nu s-a dus la capat ?” 

        Domnul Cehan Mihai – director Clubul Sportiv Municipal Husi:”Va spun, dar nu vreau 

sa fiu intrerupt.” 

        Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: Da bineinteles, nu va intrerupe 

nimeni. 

         Domnul Cehan Mihai – director Clubul Sportiv Municipal Husi: „Deja discutia s-a dus 

in derizoriu. Este si domnul Iacob aici, domnul Focia cunoaste si dumnealui... 

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Domnul Focia nu este in 

sala, dumnealui foloseste platforma  online de videoconferinta. 

         Domnul Cehan Mihai – director Clubul Sportiv Municipal Husi:...este membru in 

Consiliul de Administratie, domnule Tătaru, domnule Țocu, preluarea acestei grupe si 

incheierea unui contract de activitate sportiva pentru domnul Tătaru,2000 de euro. Asa este? 

          Domnul Tătaru Marian:” In primul rand, eu antrenez grupa…. 

          Domnul Cehan Mihai – director Clubul Sportiv Municipal Husi: „Da sau nu, asa este?” 

          Domnul Tătaru Marian:”Cum adica, da sau nu?” 

          Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: Va rog sa nu il intrerupeti, 

poate nu este invatat sa stea toata ziua sa asiste la niste discutii contradictorii, sau domeniu   

de serviciu. 

          Domnul Cehan Mihai – director Clubul Sportiv Municipal Husi: „Sa ne respectam 

fiecare, de asta suntem aici, mai ales in cadru oficial, nici nu stiu cum de se permite un astfel 

de  limbaj. In alta ordine de idei, am stabilit, doar ca s-a propus.Da, pana aici nu minte 

nimeni, suntem pe aceeasi lungime de unda, inclusiv parintii, domnul Țocu mi-a spus ca ar 

vrea sa purtam o discutie si cu parintii. Am purtat discutii si cu parintii, da sau nu, in care  

v-am propus sa veniti la club? “ 

          Persoane din grup(parintii copiilor din sala): Da, da. 
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         Domnul Cehan Mihai – director Clubul Sportiv Municipal Husi: „Raspunsul  final al 

vostru, o jumatate dintre parinti erau impartiti, cum a spus si doamna de mai devreme, dar si 

altii, ca nu ar fi totusi de acord sa, inca parerile sunt  impartite. Domnule Țocu, si domnule 

Tătaru, ati spus ca la sfarsitul campionatului o sa ne contactati si o sa ne dati un raspuns final. 

Da sau nu !? 

        Domnul Tătaru Marian:” Nu am spus ca va contactez eu, domnul Țocu este presedintele 

clubului.” 

        Domnul consilier Țocu Cătălin:“ Avem raspunsul scris al domnului Cehan.Domnule 

director, mi-ati spus asa in scris, in momentul de față nu este nici o posibilitate de 

preluare....” 

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Haideti sa nu mai vorbim 

unii peste altii, sa ne intelegem! 

        Domnul consilier Țocu Cătălin: “Da sau nu, nu se poate raspunde cu da.Va citesc din 

adresa de raspuns al domnului Cehan. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Va rog domnilor, sa-l lasam 

sa termine de vorbit, de argumentat! 

        Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan- viceprimarul  al municipiului Husi : Cătălin, te 

rog, hai sa terminam, sa putem incepe sedinta! 

        Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: Dragi copii, tinand cont ca 

astazi este o sedinta importanta, tinand cont ca problema clubului sportiv  va avea discutii 

dupa, si nu vreau sa va mai retin mai departe, tinand cont ca in fata dvs. sunt niste oameni 

care, impreuna cu mine, conducem acest oras, purtam destinele acestui oras, inclusiv 

infiintarea Clubului sportiv, nu s-au gandit decat la dezvoltarea sportului romanesc, in primul 

rand dezvoltarea sanatatii, prin sport putem sa ne intretinem cat mai bine sanatatea. Din 

punctul meu de vedere, aceasta discutie pe care domnii din Consiliul de Administratie, si-i 

nominalizez, nu au putut sa o finalizeze din anumite orgolii sau din anumite metode, eu am 

sa le propun domnilor de la Consiliul de Administratie, care si-au dat sau nu si-au dat 

demisia, o sa-i invit pe toti patronii, din care vad sunt aceeasi, peste tot presedintii cluburilor 

sunt aceeasi, Dobrea, Țocu, si care mai este, Mădălin, dar nu are importanta,  

        Domnul Tătaru Marian:” Nici un Mădălin, eu sunt presedintele Clubului”. 

        Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: “Parca ati zis ca domnul Țocu 

este presedintele Clubului!?” 

        Domnul Tătaru Marian:”La Pajura Husi?” 

        Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: “Asa ati spus,parca!” 

         Domnul Tătaru Marian:” Eu am Clubul din anul 2010, sa fie clar!” 

         Domnul consilier Țocu Cătălin:”Sa fie clar, la Clubul Sportiv “Husana 1968” este 

presedinte domnul Dobrea, lucrurile sunt clare!” 

          Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: Si presedinte la dvs.(se 

adreseaza domnului Țocu) cine este? 

          Domnul consilier Țocu Cătălin:” La doua dintre ele, sunt eu!” 

          Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: La dvs.in Club cine este 

vicepresedinte? 

          Domnul consilier Țocu Cătălin:”La mine un Club sunt eu.” 

          Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: “Dobrea unde este?” 

          Domnul consilier Țocu Cătălin:” Domnul Dobrea este presedinte si la un club si la 

altul, si nu se ocupa de nici unul.” 

 

 



15 

 

          Domnul consilier Țocu Cătălin:”Da, asta este alta discutie.” 

          Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: “Asta este alta discutie. 

Chiar daca ati venit aici si o sa plecati suparati, eu o sa port  aceasta discutie maine, o sa 

convoc Consiliul de Administratie al Clubului si o sa luam o decizie. Din punctul meu de 

vedere, ca tata de copii, ca bunic, eu mi-as duce copilul la Clubul Sportiv, pentru a avea 

gratuitate.Am pretentii la un antrenor bun, la un comportament adecvat,atata timp cat v-am 

spus si  este alocat prin buget, si nu mint, atata timp cat si domnul Tătaru a confirmat ca i s-a 

propus, putem de discutam niste lucruri de genul, haideti domnilor sa preluam, dezvoltam 

sportul romanesc, dezvoltam”Husana”, dezvoltam orice.” 

           Domnul Tătaru Marian:” Eu am fost de acord, dar nu s-a dat curs, eu nu pot sa ma duc 

sa-l trag pe domnul Cehan de pantaloni, nu ma faceti antrenor la Clubul dvs.?”  

          Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: Domnule  Tătaru, domnule  

Tătaru, de cate ori ne-am intalnit noi si am discutat si despre Club?Mi-ati ridicat vreodata 

problema? A venit cineva din tot orasul acesta si sa gaseasca usa inchisa? 

         Domnul Tătaru Marian:” Dar eu nu am treaba cu “Hușana.1”, “Hușana.2”,“Hușana.3”, 

intelegeti odata!?” 

         Domnul Cehan Mihai – director Clubul Sportiv Municipal Husi: Aveti, pentru ca aveti 

dotare, achitati, sau ce aveti acolo? 

          Domnul Tătaru Marian:”Ce avem?” 

          Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan:Domnule Cehan, vorbeam eu 

si vreau sa …. 

         Domnul Tătaru Marian:”Antrenez o grupa de copii.” 

         Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan:….va spun, stiti ce inteleg 

acesti copii, aici de față, inteleg ca niste oameni maturi  se cearta.Atat!” 

         Domnul Tătaru Marian:”Asa este!” 

         Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan:” Va spun un lucru, nu am 

facut nimic electoral si nu o fac in continuare.Vreau doar atat sa respectam legea, sa nu 

intram in alte conflicte, vreau doar atat, copiii dvs. care sunt si ai nostri, sa poata beneficia de 

posibilitatea de a face sport.” 

          Domnul consilier Țocu Cătălin:”Este o promisiune, da?” 

          Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan:”Da, de a face sport!” 

          Domnul consilier Țocu Cătălin:”In 2019 tot asa ne-ati promis!” 

           Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan:”Nu, eu am promis 

totdeauna, si am facut! Cand am promis ca va sustin, v-am sustinut, de fata cu toti colegii de 

aici! In momentul in care dvs. nu va intelegeti…” 

         Domnul consilier Țocu Cătălin:”In momentul in care nu se inteleg, pleaca, eu plec, eu 

sunt ala “neintelesul” sau ala “scandalagiul”, dar dvs. o sa-i respectati si o sa-i ajutati pe 

acesti oameni!” 

          Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan:” Am un respect deosebit fata 

de acesti copii si nu vreau sa vada cum dvs. continuati o discutie pe diferite probleme” 

           Domnul consilier Țocu Cătălin:”Nu vreu sa mai continui nici o discutie”. 

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Concluzia este ca, ar trebui 

modificat un Regulament, care nu se poate realiza decat in baza unui proiect de hotarare, 

acum nu se poate lua nici o decizie. 

           Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan:”Dragi copii, m-am zbatut  

sa fac un Stadion, pentru  care saptamana trecuta a venit PRO-TV-ul sa vada daca chiar este 

cu 7 metri diferenta, nu stiu daca au dat comentariul, este bun, mai avem un Stadion, chiar 

daca este sintetic, cu toata baza, mai departe, am infiintat un Club, am dat 3 membri in 
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Consiliul de Administratie, reprezentanti ai Consiliului Local, dar care trebuiau sa se ocupe 

de aceasta activitate.Ok, neintelegerile le voi rezolva, si le spun astazi domnilor din Consiliul 

de Administratie ca, maine( 28.07.2023), la ora 11,00, si domnul director, ii astept la mine in 

birou sa rezolvam aceasta problema. Deci, domnule Tătaru, repet inca odata, prefer sa va am 

antrenor intr-un  contract de parteneriat , pentru  “under 19 Husi”…. 

           Domnul Tătaru Marian:” Eu nu zic nu, dar….” 

           Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan:Ma lasati sa termin? 

           Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan:”…acesti “under 19” sa 

poate juca si la echipa la care noi o putem infiinta in baza bugetului, astfel incat sa putem 

ajunge din  nou in Divizia C, unde am mai fost.” 

           Domnul Tătaru Marian:” Dar trebuie facuti niste pasi, niste pasi, pentru ca nu se poate 

deodata. Noi suntem acum inscrisi in Campionatul national, pe data de 02.09.2023 incepe 

campionatul national. Eu nu pot acum , in doua saptamani, sa ma asociez cu Clubul sportiv 

Municipal Husana.Nu am cum!” 

          Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: Din punctul meu de vedere, 

poate juristii ma contrazic, sau nu, cred ca se poate face un Protocol intre ….. 

           Domnul Tătaru Marian:” Un Protocol, da!” 

           Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: Un Protocol, in care noi 

venim cu terenul si dvs…. 

            Domnul Tătaru Marian:”Da, sunt de acord , din punctul acesta de vedere.” 

            Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: “Tot in acel Protocol putem 

mentiona ca, din anul 2024, din anul 2024, veti  functiona  in cadrul Clubului Husana. Este 

bine asa?  Pentru ca eu sa fac o echipa cu “mercenari”, imi cer scuze pentru limbaj, cu 

jucatori adusi, platiti, dar nu-mi permite bugetul  municipiului Husi sa-l aduc pe Popescu de 

la Buzau, pe Ionescu de la Iasi, pe Vasile de la….” 

           Domnul Tătaru Marian:” Dar lucrurile se puteau face atunci, cand am propus, acum nu 

se mai pot face, decat anul viitor”. 

            Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: “Eu din punctul meu de 

vedere, cel care asist la aceasta discutie, si vreau sa dau drumul la acesti copii,  ca sa le pot 

garanta activitatea, maine(28.07.2023) va astept pe toti la mine in birou, daca suntem dispusi 

sa discutam pe tonuri calme si in beneficiul copiilor, si vom gasi solutii pentru toata 

lumea,eventual daca va fi nevoie, o sa-i rog pe domnii de aici, sa ne intalnim, si in functie de 

punctele de vedere ale lor, si ale legislatiei, sa modificam Regulamentul, astfel incat copiii sa 

nu fie lipsiti de….” 

         Domnul Crăiță: “Sa nu ramana vorbe, domnule primar! Asa va spune toata lumea, ca 

numai vorbe, dar fapte,noi suntem  satui de vorbe.” 

           Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: Care sunt faptele? 

           Domnul Crăiță:”Numai daca vreti dvs., sunt fapte!” 

          Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan:Da, va multumesc frumos, 

domnule Crăiță! Imi pare foarte rau ca am renuntat acum 15 ani si am venit aici.Stii de ce?” 

          Domnul Crăiță: “Poate la anul nu o sa mai doriti!” 

          Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: Este dreptul meu sa ma 

hotarasc, daca o sa mai fiu sau nu.” 

          Doamna consilier Patrașcu Luiza: Asta nu tine,eu cred ca pentru copii ati venit!? 

          Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: De obicei, ce am promis am 

facut.” 

           Domnul Crăiță: “ O sa vedem!” 

           Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: “Ce am promis am facut!” 
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      Domnul Crăiță: “ O sa vedem!” 

       Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: “Fata de altii, cred ca tot ce  

mi-am propus am realizat.A incerca sa realizezi ceva pe baza de forta, mi se pare o 

absurditate.Domnule Tătaru, va astept maine, pot sa vina si parintii, cu o conditie, sa 

discutam pe Regulament, pe lege, nu pe forță!” 

        Doamna consilier Patrașcu Luiza: Aduceti-va copiii, gratuit, la Clubul Sportiv 

Municipal!” 

        Domnul Toma( Marișca): Sunt de acord cu ce s-a discutat aici, dar pentru seniori, pentru 

echipa de seniori?”Varză!” Ati vazut, v-am spus ca se poate in Liga a IV-a, nu in Liga a V-a. 

              Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: Domnule Toma( Marișca), am 

si eu niste limite, am niste functionari angajati prin concurs. 

        Domnul Toma( Marișca): Gata, am inteles, fotbal nu se vrea! 

        Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan: Domnule Toma( Marișca), 

daca te gandesti bine, iti spun din trecut.Cand a intrat Husana in C, Țocu Cătălin este aici…. 

        Domnul Toma( Marișca): In trei ani de zile “cincimiliardeoptsute”. 

        Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ciupilan Ioan:Cand a intrat “Husana” in C, 

am spus ca nu fac campanie electorala , m-am retras. 

       Domnul Toma( Marișca): Fotbal nu se vrea! 

            Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela :Supun la vot ordinea de zi, 

retragerea proiectului de hotarare nr.274 din 10.07.2023, completata cu 2(doua) proiecte de 

hotarare,respectiv  ph.nr.310 si ph.nr.311 din 24.07.2023. Cine este  pentru),  împotrivă) , 

abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”.         

              Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu absent motivat 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 
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10.  Matei Ionel  
X 

foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

- - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

17.  Rotariu Nicoleta absent motivat 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

           Preşedintele de şedinţă, doamna consilier Matei Gabriela : Ordinea de zi completata  a 

fost aprobata  cu  17  voturi pentru). 

 

 

    Ordinea de zi are urmatorul continut :  

 

1. Adoptarea procesului-verbal al şedinţei ordinare a Consiliului Local al municipiului 

Huși din data de 28 iunie 2023. 

2. Proiect de hotărâre nr.276 din 13.07.2023 privind  acordarea unui aviz de principiu 

pentru  Planul de conformare in vederea obtinerii Autorizatiei sanitare de functionare a 

Spitalului Municipal “Dimitrie Castroian “ Husi – inițiator primarul municipiului Huși. 

3. Proiect de hotărâre nr.302 din 21.07.2023 privind modificarea statului de funcții al 

personalului din cadrul Spitalului Municipal “Dimitrie Castroian” Huși - inițiator 

primarul municipiului Huși. 

4. Proiect de hotărâre nr.281 din 19.07.2023 privind modificarea statului de funcții al 

personalului din cadrul Bibliotecii Municipale “Mihai Ralea” Huși - inițiator primarul 

municipiului Huși. 

5. Proiect de hotărâre nr.305 din 21.07.2023 privind modificarea si completarea 

Inventarului bunurilor mobile și imobile care aparțin domeniului privat al municipiului 

Huși - inițiator primarul municipiului Huși.  

6. Proiect de hotărâre nr.267 din 06.07.2023 privind aprobarea alipirii imobilului teren 

apartinand domeniului privat al Municipiului Husi, cu nr. cadastral 80000, in suprafata de 
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302 m.p. cu imobilul-teren apartinand domeniului privat al municipiului Husi, cu 

nr.cadastral 80001, in suprafata de 301 m.p. – inițiator primarul municipiului Huși. 

7. Proiect de hotărâre nr.309 din 21.07.2023  privind aprobarea alipirii imobilului teren 

apartinand domeniului privat al Municipiului Husi, cu nr. cadastral 80171, in suprafata de 

305 m.p. cu imobilul-teren apartinand domeniului privat al municipiului Husi, cu 

nr.cadastral 80172, in suprafata de 305 m.p. , terenuri situate in Cartier Dric 2– inițiator 

primarul municipiului Huși. 

8. Proiect de hotărâre nr.270 din 07.07.2023 privind aprobarea concesionării directe a 

terenului in  suprafaţa de 298 mp, aparţinând domeniului privat al municipiului Huşi, 

aflat in proprietatea Municipiului Husi, situat in Cartier Dric 2, strada Ciprian 

Porumbescu, nr.77– inițiator primarul municipiului Huși. 

9. Proiect de hotărâre nr.282 din 19.07.2023 privind aprobarea concesionării directe a 

terenului in suprafata de 300 mp, aparţinând domeniului privat al municipiului Huşi, aflat 

în proprietatea municipiului Huşi, situat in Cartier Dric 2, strada Ciprian Porumbescu, 

nr.51– inițiator primarul municipiului Huși. 

10. Proiect de hotărâre nr.271 din 07.07.2023 privind aprobarea dezmembrării imobilului-

teren cu nr.cadastral 78763 în 2 loturi distincte , teren apartinand domeniului privat al 

Municipiului Husi, situat in Cartier Dric 2, strada Ciprian Porumbescu, nr.25– inițiator 

primarul municipiului Huși. 

11. Proiect de hotărâre nr.268 din 06.07.2023 privind aprobarea dezmembrării imobilului-

teren cu nr.cadastral 80148 în 3 loturi distincte , teren apartinand domeniului privat al 

Municipiului Husi, situat in Cartier Dric.3 – inițiator primarul municipiului Huși. 

12. Proiect de hotărâre nr.273 din 10.07.2023 privind  aprobarea  vânzării apartamentului  

situat în  municipiul Huşi,   str.Jomir, nr.1, bl.J1, sc.A, parter, ap.2, aflat in proprietatea 

municipiului Huși, către  Armanu Stela, actualul  chiriaş – inițiator primarul municipiului 

Huși.  

13. Proiect de hotărâre nr.275 din 10.07.2023 privind aprobarea nomenclaturii  stradale  a 

municipiului Huși– inițiator primarul municipiului Huși. 

14. Proiect de hotărâre nr.274  din 10.07.2023 privind aprobarea încadrării  terenurilor din 

intravilanul municipiului Huși în patru  zone – inițiator primarul municipiului Huși. – 

retras de pe ordinea de zi . 

15. Proiect de hotărâre nr.277 din 17.07.2023  privind aprobarea  concesionării   prin 

licitaţie publică a lotului de teren în suprafaţă de 3.354  mp, aparţinând domeniului privat 

al municipiului Huşi, aflat în proprietatea municipiului Huşi , situat în Cartier Dric 3, 

strada Dosoftei,  nr.7 – inițiator primarul municipiului Huși.  

16. Proiect de hotărâre nr.279 din 19.07.2023  privind aprobarea concesionării   prin 

licitaţie publică a lotului de teren în suprafaţă de 3.353  mp, aparţinând domeniului privat 

al municipiului Huşi, aflat în proprietatea municipiului Huşi , situat în Cartier Dric 3, 

strada Dosoftei,  nr.5 – inițiator primarul municipiului Huși.  

17. Proiect de hotărâre nr.280  din 19.07.2023  privind aprobarea  concesionării prin 

licitaţie publică a lotului de teren în suprafaţă de 300  mp, aparţinând domeniului privat al 

municipiului Huşi, aflat în proprietatea municipiului Huşi , situat în Cartier Dric 3, strada 

Gheorghe Melinte,  nr.1A– inițiator primarul municipiului Huși.  
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18. Proiect de hotărâre nr.278 din 18.07.2023 privind  alocarea sumei de  25.969,74 lei cu 

TVA, necesara pentru realizarea bransamentelor de apa potabila si canalizare menajera 

pentru obiectivul de investitie “Construire Baza Sportiva tip 1, strada Ciprian 

Porumbescu, nr.44, din municipiul Husi, judetul Vaslui” – inițiator primarul municipiului 

Huși.  

19. Proiect de hotărâre nr.303 din 21.07.2023 privind alocarea sumei de 129.900 lei fara 

TVA  pentru efectuarea serviciilor de dezinsecție aeriană pe  teritoriul  intravilan al 

Municipiului Huși – inițiator primarul municipiului Huși.  

20. Proiect de hotărâre nr.306 din  21.07.2023 privind alocarea sumei de 13.581,90 lei cu 

TVA necesara pentru renovarea cabinelor w.c. ecologice in zona Parcului “Cuza Voda” – 

inițiator primarul municipiului Huși.  

21. Proiect de hotărâre nr.307 din  21.07.2023 privind alocarea sumei de 12.797,45  lei cu 

TVA necesara pentru renovarea cabinelor w.c. ecologice in zona Parcului “Rodina” – 

inițiator primarul municipiului Huși.  

22. Proiect de hotărâre nr.308 din 21.07.2023 privind suplimentarea cu suma de 14.160,50 

lei cu TVA a lucrarilor de reparații interioare la cantina scolară din cadrul Colegiului 

Agricol “Dimitrie Cantemir” Huși – inițiator primarul municipiului Huși.  

23. Proiect de hotărâre nr.283 din 20.07.2023 privind aprobarea  bugetului imprumuturilor 

interne pe anul 2023 – inițiator primarul municipiului Huși. – se va discuta la finalul 

ordinei de zi 

 

24.  Proiect de hotărâre nr.284 din 20.07.2023 privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi , pentru 

perioada 2022 – 2023 pentru obiectivul „Regenerare Cartier Corni din Municipiul Husi 

prin realizare/dotare infrastructura educationala pentru educatia prescolara si modernizare 

spatii publice urbane-  SMIS 2014+:125731” – inițiator primarul municipiului Huși. 

 

25. Proiect de hotărâre nr.285 din 20.07.2023 privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, pentru perioada 2021 

- 2023 pentru obiectivul “Reabilitare cladire Baia Populara si infiintarea unui Centru 

Social de Urgenta ” – Cod SMIS 142240– inițiator primarul municipiului Huși. 

 

26. Proiect de hotărâre nr.286 din 20.07.2023 privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, pentru perioada 2021 

– 2023 pentru obiectivul “Dezvoltarea serviciilor de ingrijire la domiciliu pentru varstnici 

si persoane cu dizabilitati – reabilitare Scoala Corni si infiintarea unui Centru 

Multifunctional in ZUM.1” - Cod SMIS 138389– inițiator primarul municipiului Huși. 

 

27. Proiect de hotărâre nr.287 din 20.07.2023 privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, pentru perioada 2021 

- 2023 pentru obiectivul “Lucrari de infrastructura stradala Cartier Dric 2 si Dric 3 din 

Municipiul Husi, judetul Vaslui – cod SMIS 138579 accesat in cadrul apelului de 

proiecte POR/GAL Husi – CI 2019/9/OS 9.1” – inițiator primarul municipiului Huși. 

 

28. Proiect de hotărâre nr.288 din 20.07.2023 privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, pentru perioada 
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2018-2023 pentru obiectivul  “Reabilitarea  termica/modernizare sediul Primariei 

municipiului Husi” cod SMIS 117872 si a cheltuielilor legate de proiect , finantare 

solicitata in cadrul Programului Operational Regional 2014-2020,  Axa priotritara 3  

“Sprijinirea tranzitiei catre o economie cu emisii scazute de carbon”, Prioritatea de 

investiţii 3.1. Sprijinirea eficienței energetice, a gestionării inteligente a energiei și a 

utilizării energiei din surse regenerabile în infrastructurile publice, inclusiv în clădirile 

publice, și în sectorul locuințelor,  Obiectiv Specific - Creșterea eficienței energetice în 

clădirile rezidențiale, clădirile publice și sistemele de iluminat public, îndeosebi a celor 

care înregistrează consumuri energetice mari– inițiator primarul municipiului Huși. 

 

29. Proiect de hotărâre nr.289 din 20.07.2023 privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru acţiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Huşi, pentru perioada 

2020-2023 pentru obiectivul  “Reabilitarea , modernizarea şi echiparea infrastructurii 

educaţionale pentru Corp clădire C1 al Colegiului Agricol “Dimitrie Cantemir” Huşi, a 

cărui finanţare este accesată în cadrul  Programului Operaţional  Regional 2014 – 2020 , 

Axa Prioritară 10 Îmbunătăţirea infrastructurii educaţionale, prioritate de investiţii 10.1 

investiţiile în educaţie , şi formare,  inclusiv  în formare profesională, pentru dobândirea 

de competenţe şi învăţare pe tot parcursul vieţii prin  dezvoltarea infrastructurilor de 

educaţie şi formare , obiectiv specific  10.2 Creşterea gradului de participare la 

învăţământul profesional şi  tehnic şi învăţare pe tot parcursul vieţii – cod SMIS 122165– 

inițiator primarul municipiului Huși. 

 

30. Proiect de hotărâre nr.290 din 20.07.2023 privind  actualizarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, pentru 

perioada 2020-2023 pentru obiectivul “Reducerea emisiilor de carbon in Municipiul Husi 

bazata pe Planul de Mobilitate Urbana Durabila ” cod SMIS 123567”  in cadrul 

Programului Operational Regional 2014-2020,  Axa prioritara 3 “Sprijinirea tranzitiei 

catre o economie cu emisii scazute de carbon”, Prioritatea de investiţii 4e:Promovarea 

unor strategii cu emisii scazute de dioxid de carbon pentru toate tipurile de teritorii ,in 

special pentru zonele urbane ,inclusiv promovarea mobilitatii urbane multimodale 

durabile si a masurilor de adaptare relevante pentru atenuare Obiectiv Specific 3.2 - 

Reducerea emisiilor de carbon in zonele urbane bazata pe planurile de mobilitate urbana 

durabila – Cod SMIS 123567 – inițiator primarul municipiului Huși. 

 

31. Proiect de hotărâre nr.291 din 20.07.2023 privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, pentru perioada 2022 

- 2023 pentru obiectivul “Construirea unui teatru de vara in zona Recea” – Cod SMIS 

153167– inițiator primarul municipiului Huși. 

 

32. Proiect de hotărâre nr.292 din 20.07.2023 privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, pentru perioada 2022 

- 2023 pentru obiectivul “Infiintarea Clubului Seniorilor din Husi” – Cod SMIS 153168 – 

inițiator primarul municipiului Huși. 

 

33. Proiect de hotărâre nr.293 din 20.07.2023 privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, pentru perioada 2021 

- 2023 pentru obiectivul “Reabilitare cladire Casa Moruzi si infiintare centru cultural – 

educational Cod SMIS 142239 ” – inițiator primarul municipiului Huși. 
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34. Proiect de hotărâre nr.294 din 20.07.2023 privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, pentru perioada 2021 

- 2023 pentru obiectivul “Constructia unui centru multifunctional in ZUM.3 – Dric, cod 

SMIS 138482” – inițiator primarul municipiului Huși. 

 

35. Proiect de hotărâre nr.295 din 20.07.2023 privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, pentru perioada 2021 

- 2023 pentru obiectivul “Reabilitarea Dispensarului Casa Ralea si infiintarea unui centru 

de recuperare medicala pentru adulti si copii - Cod SMIS 142238” – inițiator primarul 

municipiului Huși. 

 

36. Proiect de hotărâre nr.296 din 20.07.2023 privind aprobarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, pentru perioada 2023 

- 2024 pentru obiectivul “Cresterea Eficientei energetice a Infrastructurii de iluminat 

public in Municipiul Husi” – inițiator primarul municipiului Huși. 

 

37. Proiect de hotărâre nr.297 din 20.07.2023 privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi , pentru perioada 2022 

- 2024 pentru obiectivul de investitii “Prelungire strada Dosoftei și legătura cu strada Dr. 

Corneliu Adameșteanu din Municipiul Huși, Județul Vaslui ” – inițiator primarul 

municipiului Huși. 

 

38. Proiect de hotărâre nr.298 din 20.07.2023 privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi , pentru perioada 2021 

– 2026 pentru obiectivul de investiti “Modernizare prin asfaltare strazi de interes local in 

Municipiul Husi”- Program National “Anghel Saligny” – inițiator primarul municipiului 

Huși. 

 

39. Proiect de hotărâre nr.299 din 20.07.2023 privind actualizarea creditelor de angajament 

pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi, pentru perioada 2019 

- 2023 pentru obiectivul de investitii  “Modernizare prin asfaltare strazi in Municipiul 

Husi” – inițiator primarul municipiului Huși. 

 

40. Proiect de hotărâre nr.300 din 20.07.2023 privind modificarea si completarea art.1 din 

Hotararea  Consiliului Local nr. 84 din 02.02.2023 privind aprobarea utilizarii 

excedentului bugetar in suma de 3.925,39 mii lei inregistrat la 31.12.2022, modificata si 

completata prin HCL 159/23.03.2023, ca sursa de finantare a cheltuielilor sectiunii de 

dezvoltare buget local 2023– inițiator primarul municipiului Huși. 

 

41. Proiect de hotărâre nr.301 din 20.07.2023 privind rectificarea bugetului local etapa 

iulie 2023– inițiator primarul municipiului Huși. 

42.  I.Proiect de hotarare nr. 310 din 24.07.2023(completare ordine de zi sed.CL din 

27.07.2023)   privind  alocarea sumei de 4.049,50 lei cu TVA, necesara pentru renovarea 

cabinelor WC ecologice in zona parcului “Pompieri” – initiator primarul municipiului 

Husi. 
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43. II.Proiect de hotarare nr.311 din 24.07.2023(completare ordine de zi sed.CL din 

27.07.2023)   pentru aprobarea modificarii  Acordului de Parteneriat  incheiat   in cadrul 

proiectului “ SIS-HUȘI - Servicii Integrate Socio-medicale pentru Huși Comunitate 

Incluzivă ”SMIS  139988, aprobat prin Hotararea Consiliului Local Husi nr.5/2020– 

initiator primarul municipiului Husi. 

44. Diverse. 

 

             Se trece la discutarea pe puncte a ordinei de zi : 

 

1. Adoptarea procesului-verbal al şedinţei ordinare  a Consiliului Local al 

municipiului Huși din data de 28 iunie  2023. 

                              *A fost adoptat cu  17 voturi pentru). 

 

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela solicita comisiilor  de 

specialitate sa prezinte avizele pentru proiectele de hotarare inscrise/inscrise suplimentar pe 

ordinea de zi a sedintei CL din  27 iulie  2023, daca se poate?! 

          Domnul consilier Matei Ionel :  Din partea Comisiei  juridică şi de disciplină, pentru 

administraţie publică  locală, apărarea ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor 

cetăţeneşti, exista avize favorabile pentru toate proiectele de hotarare. 

          Domnul consilier Popa Cristinel : Din partea Comisiei  de studii, prognoze şi programe 

economico-sociale, buget, finanţe, privatizare, servicii publice şi comerţ -  exista avize favorabile 

pentru toate proiectele de hotarare. 

           Domnul consilier Popa Cristinel : Din partea Comisiei  pentru învăţământ, culte,cultură, 

tineret, turism, sănătate, muncă, protecţie socială, protecţia copilului, familie –  exista avize 

favorabile pentru toate proiectele de hotarare. 

           Domnul consilier Iacob Ioan  : Din partea Comisiei  pentru amenajarea teritoriului şi 

urbanism, administrarea domeniului public şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, 

conservarea monumentelor istorice şi de arhitectură – exista avize favorabile pentru toate 

proiectele de hotarare. 

           Doamna  consilier Patrașcu Luiza: Din partea Comisiei  pentru agricultură, cadastru, fond 

funciar, protecţia mediului înconjurător –  exista avize favorabile pentru toate proiectele de 

hotarare. 

           Doamna consilier Patrașcu Luiza : Din partea Comisiei  de comunicare, integrare 

europeana, relatii cu alte consilii locale sau organisme similare, relatii externe - exista avize 

favorabile pentru toate proiectele de hotarare. 

 

2. Proiect de hotărâre nr.276 din 13.07.2023 privind  acordarea unui aviz de 

principiu pentru  Planul de conformare in vederea obtinerii Autorizatiei 

sanitare de functionare a Spitalului Municipal “Dimitrie Castroian “ Husi – 

inițiator primarul municipiului Huși. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  avize 

favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, muncă, protecţie 

socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
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             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Da, doamna consilier Popa , va rog?! 

              Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Cred ca ar trebui facuta o corectie, o mica 

corectie, Proiectul  de hotărâre nr.276 din 13.07.2023, da? 

              Preşedintele de şedinţa, doamna  consilier local Matei Gabriela :Da, suntem cu discutiile 

la PH.nr.276 din 13.07.2023. 

               Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “La Art.2 se abroga Art.2 de la HCL 326 din 

27.08.2020 si art.1 de la HCL nr.182 din 27.04.2020, doamna secretar general! 

              Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Scrie in proiectul de 

hotarare ca se abroga HCL nr.182 din 27.04.2020. 

               Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Nu scrie care articol din HCL 

182/27.04.2020. 

               Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Se abroga toata HCL 

nr.182 din 27.04.2020. 

   Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Toata HCL 182 din 27.04.2020 se abroga?! 

               Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Se abroga toata HCL 

nr.182 din 27.04.2020, si doar art.2  de la HCL 326 din 27.08.2020. 

               Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Am inteles  atunci ! 

              Preşedintele de şedinţa, doamna  consilier local Matei Gabriela : Supun la vot proiectul 

de hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

              Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu absent motivat 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 
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10.  Matei Ionel  
X 

foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

- - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

17.  Rotariu Nicoleta absent motivat 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

       Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea a fost adoptată 

cu  17  voturi  pentru) . 

 

3. Proiect de hotărâre nr.302 din 21.07.2023 privind modificarea statului de funcții al 

personalului din cadrul Spitalului Municipal “Dimitrie Castroian” Huși - inițiator 

primarul municipiului Huși. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  avize 

favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, muncă, protecţie 

socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

             Preşedintele de şedinţa, doamna  consilier local Matei Gabriela : Supun la vot proiectul 

de hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

              Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 
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2.  Bobârnat Radu absent motivat 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  
X 

foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

- - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

17.  Rotariu Nicoleta absent motivat 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

       Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea a fost adoptată 

cu  17  voturi  pentru) . 
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4. Proiect de hotărâre nr.281 din 19.07.2023 privind modificarea statului de funcții al 

personalului din cadrul Bibliotecii Municipale “Mihai Ralea” Huși - inițiator 

primarul municipiului Huși. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  avize 

favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, muncă, protecţie 

socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

              Preşedintele de şedinţa, doamna  consilier local Matei Gabriela : Supun la vot proiectul 

de hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

              Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu absent motivat 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  
X 

foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 



28 

 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

17.  Rotariu Nicoleta absent motivat 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

       Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea a fost adoptată 

cu  17  voturi  pentru) . 

 

5. Proiect de hotărâre nr.305 din 21.07.2023 privind modificarea si completarea 

Inventarului bunurilor mobile și imobile care aparțin domeniului privat al 

municipiului Huși - inițiator primarul municipiului Huși.  

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  avize 

favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

• Comisia pentru agricultură, cadastru, fond funciar, protecţia mediului înconjurător – 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Da, doamna consilier Popa Cătălina Eugenia!? 

             Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Daca imi permiteti, la Art.1 pct.d) - trebuie 

corectata valoarea de inventar,sunt mai multe corectii, poate ar fi bine sa fie notate. La Art.1 

pct.d) valoarea de inventar corecta “399.075” in loc de 228.225.Aceeasi corectie si in Anexa 

nr.2, conform referatului atasat si a modificarilor care au avut loc ulterior, ca nu mai este teren 

arabil, este teren curti-constructii, da? In Anexa nr.3 la pozitia nr.1843 – de completat corect 

valoarea terenului “32.239 lei”. De asemenea, la aceeasi pozitie, de completat in Anexa nr.3, 

corect vecinatatile, pe latura de Nord, pe latura de est  este UAT Husi, pe latura de sud UAT 

Husi si bloc Petal, conform planului de amplasament care este atasat la proiectul de 

hotarare.Apoi, la pozitia nr.1844 este prinsa zona de agreement Recea cu terenul 11885 mp si 

toate constructiile aferente pe teren, iar valoarea de inventar este prinsa doar cu suma de 269.613 

lei, in conditiile in care numai terenul valoreaza peste 600.000 lei. In referat se mentioneaza ca 
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aceasta valoare de inventar se refera doar la un bazin. Care este bazinul , noi am introdus in 

domeniul privat un bun din domeniul public, dar am dat valoare doar pentru un singur, doar 

pentru o singura constructie sau imobil. Celelalte nu au valoare, inteleg ca motivul este ca sa se 

desfiinteze un bazin. De unde stim care este valoarea unuia si care este valoarea celuilalt? A 

carui bazin este valoarea respectiva? Dupa desfiintarea acelui bazin, stergerea valorii actuale, 

celelalte cu ce valori raman? Cu zero valoare? Nu are nimic in rest.”  

          Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan- viceprimarul municipiului Husi:Domnule Mircea 

Claudiu !? 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Observ ca domnul primar nu este aici, nu sunt 

stabilite valori pe fiecare obiect in parte. Noi introducem in domeniul privat, atunci introducem 

numai bazinul.” 

        Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan- viceprimarul municipiului Husi: Ideea era ca 

bazinul sa fie scos, nu ? Bazinul de la Recea, doamna consilier Popa  spune ca ce a ramas nu are 

valoare. 

         Doamna ec.Sirghe Aurora- sef Birou Managementul Proiectelor Europene: Dar nu are cum 

sa ramana fara valoare. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Domnule viceprimar, in documentatia 

prezentata se mentioneaza ca valoarea de “269.000” care este prinsa la toata zona de agreement 

Recea se refera la un bazin, fara a fi identificat. In documentatia cadastrala sau schita cadastrala 

care este atasata, nu spune, domnule, asta este bazinul C.2, C.1 are valoarea aia, celelalte ce 

valori au?” 

           Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: S-ar putea sa aveti perfecta 

dreptate, dar am intrebat  si eu astazi de dimineata si mi s-a spus ca este doar valoarea terenului.  

Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Peste 600.000 este numai valoarea terenului. 

            Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan:Exact, pentru ca ambele bazine, 

din punctul meu de vedere, ar trebui demolate. 

Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Nu stiu ce o sa se intample. 

         Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: In sedinta de randul 

trecut,pentru a putea continua activitatea in acea zona, am spus ca aprobam demolarea, 

domnul Mircea poate ma auziti, da? Astazi aprobam  trecerea din domeniul public in 

domeniul public in vederea demolarii bazinului mic.Nu este asa? 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Nu scrie de nici o demolare. In primul 

rand s-a trecut …. 

          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Nu asa a fost vorba? 

Trecerea din domeniul public in domeniul privat, in vederea demolarii. 

          Domnul ing.Ailenei Marius – architect sef: Da, asa a fost discutia. 

          Domnul primar al municipiului Husi , ing.Ioan Ciupilan: Asa a fost hotararea data 

de consiliul local, am fost si eu in concediu, nu am vazut toate materialele, deci, asta a 

fost hotararea, trecerea din domeniul public in domeniul privat, in vederea demolarii. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Nu, domnule primar, in vederea 

construirii Teatrului de vara. Nu a pomenit nimeni despre demolare. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: In documentatia cadastrala 

trebuia sa prevada trei lucruri pe care le avem acolo : bazin mic, bazin mare,vestiare, plus 

terenul. Nu stiu proiectul de astazi, ce sa spun?! Proiectul de astazi este altul? 

          Preşedintele de şedinţa, doamna  consilier local Matei Gabriela :Da, suntem cu 

discutia la Proiectul  de hotărâre nr.305 din 21.07.2023. 

          Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan- viceprimarul municipiului Husi:Doamna 

consilier Popa spune ca valoarea terenului de 600.000 lei …. 
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         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: 618.000 lei sau vreo  620.000 lei numai 

valoarea terenului. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Cred ca o sa aman acest 

proiect de hotarare, aceeasi problema o avem la tot domeniul  public si privat, de-a lungul 

anilor s-a mostenit si s-a inregistrat, ori terenul si cladirea sunt la aceeasi valoare. Noi 

trecem in domeniul privat terenul, nu ? 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Nu, se trece tot complexul acela de la 

Recea. Noi am spus randul trecut, sa se treaca numai bucata de teren aferenta Teatrului. 

         Domnul Mircea Claudiu – consilier in cadrul Compartimentului Administrarea 

domeniului public si privat: Suprafata totala de teren 11885 mp, conform extrasului de 

carte funciara. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Bun, daca asa s-a aprobat, nu este nici o 

problema. 

          Domnul consilier Cocuz Adrian:Cred ca cel mai oportun este sa se “retraga” 

proiectul de hotarare , pana la clarificarea tuturor aspectelor. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Si mai este o problema, imi amintesc ca 

atunci cand s-a initiat proiectul pentru reabilitarea Colegiului Agricol, au trebuit 

identificate toate pozitiile din perimetrul respectiv. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Doamna consilier Popa, 

haideti sa revin si eu un pic, v-am spus, avem la pozitia nr.1844, aici discutam, sau?! Da, 

col.3(denumirea bunului) – teren intravilan, categoria de folosinta curti-constructii, col.4 

– Zona de Agrement Recea, col.5 – Vecinatati, col.6 (caracteristici tehnice) – Strand 

Recea – 2 bazine, suprafata totala teren 11885 mp,conform extras carte funciara 72400; 

suprafata totala aferenta 1270 mp, suprafata totala construita 1229 mp, suprafata totala 

desfasurata 1229 mp, Fundatii –B, Pereti CP, starea constructiei buna, capacitate 1311 

mc,vestiare+grup sanitar-4,supr.totala construita 44 mp, supr.desfasurata 44 mp,C.1 

supraf.construita 779 mp; C.2 supr.construita 428 mp; C.3 supr.construita 11 mp; C.4 

supr.construita 11 mp; C.5 supr.construita 11 mp; C.6  supr.construita 11 mp; 

col.10(valoarea de inventar) a bazinului 269.616,34 lei, conform fisei mijlocului fix. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Care  bazin? Care bazin? 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Dvs. , domnule Mircea, in 

momentul in care ati intocmit materialul, trebuia sa defalcati cat este terenul, cat este 

vestiarul, instalatii apa,  ce mai este acolo, valoare teren. Dar acum nu poate sa-mi spuna 

nimeni ca valoarea terenului este de “douasutesicevamii” lei”. 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Nu este atat valoarea terenului la ora 

actuala. Plus ca valoarea de 206.000 lei a fost stabilita in anul 2010 sau anul 2011, ar fi 

trebuit ca valoarea sa fie actualizata,  ar fi crescut  cu macar o treime din toata valoarea.  

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Asta am spus si eu, 

doamna consilier Popa! Asta am spus si eu, mi se pare valoarea enorm de mica. 

            Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: Evaluarile se 

fac o data  o data la trei ani, cu  rata inflatiei. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: A mai  fost o reevaluare in 2014, dar 

aceea nu apare in inventar. Eu parca asa stiu, ca a mai fost o reevaluare in 2014. A fost in 

2014, a mai fost in 2017. 

            Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: Ma pot uita, 

dar daca ar fi existat o hotarare de consiliu local, ar fi trebuit sa existe in fisa mijlocului 

fix. 



31 

 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Eu am vazut fisa mijlocului fix, dar nu 

apar decat 2 evaluari. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Aici nu vorbim de nici o 

vanzare, este o trecere din domeniul public in domeniul privat, nu este scos la vanzare. 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Inteleg asta. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Doi, deocamdata le avem 

evaluate  pe baza principiilor din Primarie, din 3 in 3 ani, facem reevaluare conform 

formulelor de calcul. Daca este o greseala in acest material de sedinta, este ca nu exista 

valori pentru fiecare caz in parte. Daca ne uitam din anul 2000 incoace,de cand s-au 

facut, tot  timpul intervin si corectez.Bun,acestea nu ma afecteaza daca se intarzie cu 1-2 

saptamani, sa ne intalnim in alta sedinta, vom da sa le reface, nu are nimeni de gand sa 

instraineze acest lucru, avem de gand sa reface acea baza de agreement, tinand cont ca 

am facut parc  acolo , tinand cont ca avem teatru de vara, e normal sa avem si strand, 

poate si alte lucruri.Mai departe, daca acest  proiect mai are o greseala, am ajuns aici, 

eram ca sa zic asa, iritat de modul cum se pune problema de fata cu niste copii,si poate 

ne-am iesit cu totii din fire,dar asta nu are importanta,cu unii parinti, atunci, la intimidare, 

dare u v-am spus ce am avut de spus,mai este retras un proiect de hotarare, la ultima 

sedinta la care eu am fost, sau nu am fost, un material de sedinta referitor la terenul de pe 

str.Luceafarul, unde aparea in domeniul privat, ca dezmembrat, atata timp cat nu aveam 

terenul,eu va propun un singur lucru, tinand cont ca nu este nici o graba,constructorul 

poate sa lucreze momentan acolo, o sa ne intalnim intr-o sedinta, va rog sa-mi spuneti, 

intr-o sedinta de urgenta/indata, pentru ca in final trebuie sa dam drumul la material, si 

constructorul sa se poata apuca de lucru acolo, sa lucreze la teatru de vara, sa putem face 

functional macar jumatate din ce este acolo. Propunerea mea este sa amanam(retragem) 

acest punct de pe ordinea de zi,multumesc doamnei consilier Popa ca a intervenit si ne-a 

atras atentia, unde cei de la Urbanism, ne ducem pe sistemul ca nu vrem sa defalcam 

valorile la lucrarile care au fost realizate in anul 2000, are o valoare totala tot bunul, si sa 

le defalcam conform cum ar fi normal.” 

             Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Sa se tina cont si de celelalte, s-a omis 

si Stomatologia. Randul treecut a fost prinsa Stomatologia. 

             Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Doamna consilier Popa, 

vreau sa va spun ceva, am o droaie de functionari care intocmesc aceste materiale, eu mi 

le asum in numele lor,v-am propus, daca sunteti de acord sa amanam(retragem) acest 

proiect de hotarare, o sa ne intalmin in 10,15,16 zile, pentru ca mai avem si altele,si ca sa 

va maid au un exemplu de domeniu public, am avut un proiect cu niste strazi, ne-am dus 

am intabulat strada, in Cartea Alba avem str.Alex.I.Cuza cu niste metri,neavand 

trotuarele pentru ca le-am intabulat, avem spatiile verzi care sunt inregistrate, si avem alte 

terenuri de langa ele, care sunt tot ale noastre , gen Ciprian Porumbescu, a trebuit sa 

gasim solutii pentru ca am facut statie de autobus pe bucatica aia care era tot a Primariei, 

teren ramas intre cimitire sau in fata la…, cu scuzele de rigoare, ca nu am verificat 

materialul, cu scuzele de rigoare si va rog sa fiti de acord sa ne intalnim intr-o alta 

sedinta, poate va fi tot ordinara, saptamana viitoare, in functie de nevoi,sa scoatem/să 

amânam proiectul de hotarare de la punctul nr.5(Proiect de hotărâre nr.305 din 

21.07.2023).Sunteti de acord? Va multumesc doamna consilier Popa ca ati sesizat aceste 

greseli.” 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Nu imi face o placere deosebita, dar  

asta e! 
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            Preşedintele de şedinţa, doamna  consilier local Matei Gabriela : Supun la vot amânarea 

discutării acestui proiect de hotarare ( PH.nr.305 din 21.07.2023 privind modificarea si 

completarea Inventarului bunurilor mobile și imobile care aparțin domeniului privat al 

municipiului Huși - inițiator primarul municipiului Huși)pana la clarificarea aspectelor 

mentionate de doamna consilier Popa Cătălina Eugenia. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  

abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

              Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu absent motivat 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru 
X 

foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru 
X 

foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

17.  Rotariu Nicoleta absent motivat 
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18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

       Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Propunerea de amânare  a 

fost aprobată cu  17  voturi  pentru) . 

 

6. Proiect de hotărâre nr.267 din 06.07.2023 privind aprobarea alipirii imobilului 

teren apartinand domeniului privat al Municipiului Husi, cu nr. cadastral 

80000, in suprafata de 302 m.p. cu imobilul-teren apartinand domeniului privat 

al municipiului Husi, cu nr.cadastral 80001, in suprafata de 301 m.p. – inițiator 

primarul municipiului Huși. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  avize 

favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

• Comisia pentru agricultură, cadastru, fond funciar, protecţia mediului înconjurător – 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare?  

           Preşedintele de şedinţa, doamna  consilier local Matei Gabriela : Supun la vot proiectul de 

hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu absent motivat 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  nu si-a exprimat votul,  

nu se afla in sala de sedinta 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru 
                    nu si-a exprimat votul,  

           nu se afla conectat la platforma  

                 online de videoconferinta 
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8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  
X 

foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

- - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

17.  Rotariu Nicoleta absent motivat 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

       Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea a fost adoptată 

cu  15  voturi  pentru) . Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan, nu si-a exprimat votul, nu se 

afla in sala de sedinta.Domnul consilier Focia Alexandru nu si-a exprimat votul, nu se afla 

conectat la platforma  online de videoconferinta. 

 

7. Proiect de hotărâre nr.309 din 21.07.2023  privind aprobarea alipirii imobilului 

teren apartinand domeniului privat al Municipiului Husi, cu nr. cadastral 

80171, in suprafata de 305 m.p. cu imobilul-teren apartinand domeniului privat 

al municipiului Husi, cu nr.cadastral 80172, in suprafata de 305 m.p. , terenuri 

situate in Cartier Dric 2– inițiator primarul municipiului Huși. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  avize 

favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

• Comisia pentru agricultură, cadastru, fond funciar, protecţia mediului înconjurător – 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 
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             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela: Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare?  

  Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia :Daca imi permiteti? 

  Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela:Da, spuneti, doamna  

consilier Popa!? 

              Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia : “Este vorba de alipirea a doua loturi de teren 

arabil, acordate in anul 2009, in baza Legii nr.15…. 

 Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: In 2009? 

             Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia :….in 2009, constructie,autorizatie constructie 

data in anul 2022, dincolo  de faptul ca suprafatele sunt mai mari de 300 mp. Revin la aceeasi 

problema pe care noi am ridicat-o mai demult, a devenit un “modus operandi” ca anumite 

terenuri, aici s-ar putea sa fie edificata integral constructia, nu stiu, eu vorbesc ca aspect de 

legalitate, teren dat de acum 14 ani, edificat in anul al 14-lea, si apar inca modificari, alipiri, 

dezmembrari, mai sunt mai multe proiecte de hotarare cu astfel de situatii.Cred ca trebuie sa 

adoptam o atitudine ceva mai  riguroasa in gestionarea terenurilor care se afla in domeniul privat 

al Primariei, sper ca Husul acesta nu moare odata cu noi.O sa mai fie copii, o sa mai fie tineri 

care o sa apara, asa zic si eu, nu? Trebuie sa ne gandim si la generatiile urmatoare.Lasam acolo 

niste terenuri si pentru altii care o sa vina mai tarziu in tirgul acesta, speram sa se mai dezvolte 

orasul , nu facem vraiste, dam la unii si uitam de terenul ala zeci de ani de zile.Sunt mai multe 

proiecte de hotarare, si pentru ca nu vreau sa ma repet, este si proiectul de hotarare nr.270 din  

07.07.2023, pentru care s-a facut fundatie in procent de 78% si s-a vandut terenul. Nici nu stiu, 

nu am inteles din documentatia  prezentata daca acea autorizatie de constructie a fost data pe 

numele fostului detinator al terenului sau al actualului proprietar al terenului.Cine cumpara asa 

ceva, sa-si assume. Nu facem din asta o prioritate.Vrei sa-l cumperi, il cumperi la 

licitatie.Haideti sa eliminam niste lucruri din acestea care sunt in detrimentul  comunitatii si a 

generatiilor  urmatoare.Consider ca trebuie sa abordam problema cu un simt de raspundere mai 

mare, sau nu dam, nu mai facem concesiuni pe o perioada de 49 de ani si constructiile nu sunt 

edificate, asteapta sa creasca pretul si-l vinde dupa aceea.Mai sunt niste proiecte cu suprafate 

mari de teren, care de asemenea urmeaza sa fie concesionate pe o perioada de 49 de ani. 

Rugamintea mea este, daca intr-adevar vrem sa fim responsabili fata de comunitate, sa facem 

concesiune pe o perioada de 7 ani, s-a edificat constructia,ok, nu s-a edificat, s-a anulat 

contractul  de concesionare. Este in puterea noastra sa stabilim perioada de concesionare. Nu 

trebuie neaparat sa concesionam pe 99 de ani  sau 50 de ani.” 

           Domnul consilier Filip Cosmin Adrian: Cred ca este specificat in contract  in cat timp se 

elibereaza autorizatia de constructie si in cat timp se edifica constructia. 

Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia : Poftim ? 

            Domnul consilier Filip Cosmin Adrian: Cred ca este specificat in contract  in cat timp se 

elibereaza autorizatia de constructie si in cat timp se edifica constructia. Ca ele nu se verifica, 

asta este o alta discutie. 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia :Domnule consilier,este un termen de 

reziliere…. 

            Domnul consilier Filip Cosmin Adrian: Termenul de concesionare de 7 ani, nu exista asa 

ceva, dvs. ati lucrat in Banca si stiti foarte bine ce se intampla cand ma duc la finantare cu o 

concesiune pe 7 ani. Spuneti, domnule primar! 

             Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Sunt 2 lucruri,este alipirea celor 

doua terenuri, m-am uitat si eu acuma la metraj, care au fost date intr-un anumit an,la 2 tineri, o 

doamna, si un domn, care intre timp si-au facut casele si au obtinut autorizatia de construire cu 

perete comun, s-au casatorit.Atunci ce fac? Ei prezinta un certificat  de casatorie, vin cu o 
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autorizatie comuna, au copii, ce fac, fac gard intre ei? Odata ce s-au casatorit devin o 

familie.Este aceeasi situatie ca in cazul celor 2 apartamente ANL – “garsoniere” Armeanu. Eu nu 

pot sa fiu impotriva oamenilor, sa nu se casatoreasca, sa aiba copii, si sa ramana  in Husi. Doi, 

301 mp, 302 mp,masuratorile cand au fost facute, au fost facute cu niste unitati de masurare cum 

ar fi ruleta, metrul ,unde apar diferente. Din catre stiu, am aici in sala 2 juristi, 2 nu-i am, este 

specificat in lege ca in urma unor masuratori pot fi plus/minus, pot admite pana la nu stiu ce 

suprafete.  

          Domnul ing.Ailenei Marius – arhitect sef:  Pana la 15%. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Numai putin! Am incercat in acest 

timp sa scot, va dam 300, luam 2. Avem niste strazi intr-un cartier in care eu pot sa ma laud, nu 

eu, in care pot sa va spun ca lumea il lauda, ca este frumos si realizat in proportie de 80%, cu ce 

mai avem noi de facut acolo din punct de vedere al infrastructurii, cu 40-60% prin finalizarea 

caselor de acolo, ar trebuit sa facem nista garduri in zig-zag, sau ar trebui sa lasam niste 

suprafete de 30-50 cm intre garduri, care oricum nu mai poate fi folosit. 

Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia : Sa fie concesionat. 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Numai putin! Domnilor 

avocati, concesionarea pe 7 ani , puteti sa ne spuneti dvs, pot face concesionare si pe 1 an, nu 

este nici o chestie, dar problema este ca atunci cand  te apuci de niste documentatii de genul 

acesta, si daca ai bani in buzunar , poti face concesionare si pe 2 ani. Noi am dat aceste terenuri 

in cazul tinerilor cu varsta sub 35 de ani, care astazi erau angajati la SC”Popescu”SRL , dau un 

exemplu, care au venit si au depus o cerere, au depus un dosar,care stiau ca au un venit lunar de 

3000- 4000 lei, si in urma casatoriei, urmau sa-si termine casa intr-un “termen de”. Dar nu stiu 

daca putem da vina pe cineva, eu nu ma simt vinovat cu nimic, ca copiii nostri au trebuit sa plece 

in alta parte la munca, desi unii dintre ei au inceput sa-si faca casa si au renuntat. Eu am avut 

tineri la firma privata care au plecat inafara tarii, au inceput  casa si apoi au vandut-o pentru ca 

efectiv nu-i mai interesa sa o faca. Domnul acela are acolo o proprietate, o fundatie, pentru care a 

obtinut autorizatie de constructie, s-a dus la domnul notar, care este o persoana autorizata, sa faca 

act de vanzare-cumparare, dumnealui a prezentat un teren pe care avea autorizatie de constructie, 

pe durata existentei cladirii. Foarte bine, cel care a cumparat fundatia vine si spune vreau sa-mi 

aprobati concesionarea directa a acestei suprafete. Noi astazi aici, putem spune da, putem spune 

nu, astazi decidem noi, dar nu pot sa-i impun eu astazi lui ala, eu iti iau fundatia, ti-o platesc, ai 

facut-o, ti-am dat autorizatie de constructive, este un bun al tau pe care l-ai facut conform legii. 

Ca nu l-ai terminat, asta este alta problema, nu ai mai avut bani, ce putem face, nu toata lumea 

are ocazia sa fie intr-o functie, sa aiba in continuu bani asigurati. Nici eu daca maine nu mai sunt 

primar, trebuie sa ma duc sa vad unde gasesc un loc de munca, la fel ca altii. Nu am avut un loc 

de munca stabil pana la infinit.” 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia :Domnule primar, daca imi permiteti, o mica 

paranteza ?! 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Va rog sa ma lasati sa termin,  

v-am lasat sa vorbiti, nu v-am interupt, am respectat tot ceea ce ati spus! 

Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia : Da, dar esenta era alta. 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Daca acceptam  concesionarea, 

este un drept comun al nostru, un drept al nostru,sa-l votam sau nu. Eu in calitate de primar, mi 

se invoca documente pe care nu le-am primit,dar nu are nici o importanta, trebuie ca orice cerere 

o depune un cetatean care se adreseaza mie pentru probleme care sunt de natura consiliului local, 

sa initiez un proiect de hotarare. Din punctul meu de  vedere, referitor la proiectul de hotarare cu 

fundatia, in momentul in care ajungem o sa-l supunem la vot.Sunteti de acord sau nu? Dar eu stiu 

doar un lucru, si daca vreti, va invit pe toti, sa vedeti in cartierul acela, mai sunt cateva strazi, dar 
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sa terminam licitatia cu “Anghel Saligny”, s-au finalizat,se termina si “Terminalul”, a dat 

Domnul si au venit banii, se termina si Cresa din zona aia, se termina si Clubul Seniorilor, si 

Clubul social, vor incepe si blocurile ANL acolo. Vecinii de acolo stiti ce spun, domnule primar, 

vedeti, avem buruieni  in jur, ala a facut o fundatie acolo. Dar un alt fenomen pe care vreau sa  

vi-l spun, o parte dintre voi ati fost si in mandatele trecute, cand ma acuzau ca nu o sa aduc 

niciodata bani, sa investeasca  ENEL-ul in extinderea  retelei de iluminat, va aduceti aminte 

doamna ziarista, si eu am spus atunci ca mai trebuie facute niste calculi, niste memorii, trebuie sa 

am peste 76  de famii acolo,atat trebuie sa am , peste 76 de familii,le voi face toate facilitatile si 

le voi propune d-voastra, incat acel cartier sa fie finalizat din punct de vedere al tuturor  

locuintelor, incat sa asiguram cetatenilor nostri  posibilitatea sa aiba o casa aici, sa nu fie nevoiti 

sa plece.Nu avem locuinte sociale la Primarie, obtinem greu locuinte ANL, uitati-va ca si  

PNRR-ul la nivel de locuinte este ceva de genul “pretul care mi s-a dat si pretul care mi-l scot 

proiectantii”, s.a.m.d. 301 cu 302, s-a masurat cu GPS-ul si s-a scos o alta valoare.Mai departe, 

nu poti  sa-mi  interzici sa ma casatoresc cu cineva, chiar daca suntem vecini, cand ne-am apucat 

sa facem proiectul, ne-am casatorit,avem certificat de casatorie.Ce fac, nu-mi mai rezolv 

problema cu terenul?” 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia : “Domnule primar, nu mai aruncati “in 

derizoriu” problema pe care am ridicat-o.” 

Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Dar nu este asa! 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia : “Ne uitam la anul cand a fost dat terenul,da, si 

anul cand a fost obtinuta autorizatia de construire, da? Este vorba de 13,14,15 ani. In contractul 

de concesiune scrie clar ca este vorba de 2 ani.Eu vreau sa spun ce face  administratia  locala, nu 

mentioneaza, puneti macar 5 ani.” 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Putem sa-l lasam pe domnul 

arhitect  sef sa vorbeasca? 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia : “Acum vorbesc eu, da?  Asa cum v-am 

ascultat pe dvs. va rog frumos! Ati incercat sa aruncati in derizoriu problema, si asta m-a 

deranjat foarte mult!” 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: “Dar nu am aruncat in 

derizoriu deloc.” 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: ”Ba da! Eu nu am pus problema ca s-a 

casatorit “x” cu “y”, am pus problema ca s-a ridicat, s-a emis autorizatia de constructie 

dupa 13 ani de zile”. 

          Domnul ing.Ailenei Marius - arhitect  sef: Dar nu este adevarat.Uitati-va aici, am 

istoricul tuturor, a lui Pagu, si a lui Dacu.Certificatul de urbanism a fost eliberat in 2009,a 

mai revenit cu certificat de urbanism in 2010, prima autorizatie s-a obtinut pentru 

construire casa pe hotar cu acordul notarului, intre ei doi, intre Dacu si Pagu. Asta este 

prima autorizatie, in anul 2015 s-au casatorit si au devenit Pagu si Pagu. Dupa asta, au 

facut o continuare de lucrari pentru ca nu au terminat casa in perioada asta…. 

          Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Au facut o reautorizare. 

          Domnul ing.Ailenei Marius - arhitect  sef: …au facut o  reautorizare in 2022, nu 

este adevarat, cum spuneti dvs., ca s-a facut autorizarea  in 2022.  Acesta este istoricul!       

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Dar eu nu aveam asa ceva, peste acest 

proiect am sa trec cu vederea. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Doamna consilier Popa, 

sa nu credeti ca am tratat cele spuse de dvs. in derizoriu, am spus acele lucruri pentru ca, 

cunosc acest caz, am lucrat impreuna cu doamna secretar general, ca sa gasim cadrul 

legal, de mai multi ani. Si nu este singurul caz, mai sunt alte familii. 
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          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Problema cu fundatia facuta in proportie 

de 15%, 20, 30%, mi se pare….. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Doamna consilier Popa, 

ajungem la punctul acela si avem dreptul sa votam sau nu. 

         Preşedintele de şedinţa, doamna  consilier local Matei Gabriela : Va rog 

domnilor,supun la vot proiectul de hotarare in forma prezentata de initator. Cine este  

pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

              Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu absent motivat 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  
X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru 
                    nu si-a exprimat votul,  

           nu se afla conectat la platforma  

                 online de videoconferinta 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  
X 

foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
- - 
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17.  Rotariu Nicoleta absent motivat 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

       Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea a fost adoptată 

cu  15  voturi  pentru) , 1 abținere) - doamna consilier Popa Cătălina Eugenia.Domnul consilier 

Focia Alexandru nu si-a exprimat votul, nu se afla conectat la platforma  online de 

videoconferinta. 

 

8. Proiect de hotărâre nr.270 din 07.07.2023 privind aprobarea concesionării 

directe a terenului in  suprafaţa de 298 mp, aparţinând domeniului privat al 

municipiului Huşi, aflat in proprietatea Municipiului Husi, situat in Cartier 

Dric 2, strada Ciprian Porumbescu, nr.77– inițiator primarul municipiului 

Huși. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  avize 

favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

• Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, muncă, protecţie 

socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

•  Comisia pentru agricultură, cadastru, fond funciar, protecţia mediului înconjurător – 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare?  

              Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Da, acesta este proiectul de hotarare, cu 

fundatia de 78%, si este vorba de concesionare directa. 

              Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Doamna consilier Popa, l-am 

discutat, doamna presedinte, va rog sa-l supuneti la vot! Cine este pentru), cine este 

împotrivă)?Eu nu pot sa interzic prin lege asa ceva. 

             Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Autorizatie obtinuta in anul 2023,fundatie 

78% realizata in anul 2023, fundatie vanduta in 2023, iar noi acuma trebuie sa-i atribuim direct 

terenul fara concesionare unei alte persoane,  pe care l-a cumparat. Nu este primul caz, s-au 

intamplat foarte multe. 

             Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Este vorba de concesionare, asta 

v-am si spus mai inainte, nu-l dam terenul cu titlu gratuit, este vorba de concesionare.Eu mi-am 

spus punctul de vedere, dvs.v-ati spus punctul de vedere. 

Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Asta am si spus, devenit un  “modus operandi.” 

            Preşedintele de şedinţa, doamna  consilier local Matei Gabriela : Supun la vot proiectul 

de hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 
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              Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2.  Bobârnat Radu absent motivat 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  
X - - 

4.  Cocuz Adrian - - X 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru 
                    nu si-a exprimat votul,  

           nu se afla conectat la platforma  

                 online de videoconferinta 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  
X 

foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

- - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela - - X 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

17.  Rotariu Nicoleta absent motivat 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 
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       Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea a fost adoptată 

cu  12  voturi  pentru) , 4 abținere) – consilierii  locali Aghiorghiesei Costel,Cocuz Adrian, 

Nacu Mihaela, Popa Cătălina Eugenia.Domnul consilier Focia Alexandru nu si-a exprimat votul, 

nu se afla conectat la platforma  online de videoconferinta. 

 

9. Proiect de hotărâre nr.282 din 19.07.2023 privind aprobarea concesionării 

directe a terenului in suprafata de 300 mp, aparţinând domeniului privat al 

municipiului Huşi, aflat în proprietatea municipiului Huşi, situat in Cartier 

Dric 2, strada Ciprian Porumbescu, nr.51– inițiator primarul municipiului 

Huși. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  avize 

favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

• Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, muncă, protecţie 

socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

•  Comisia pentru agricultură, cadastru, fond funciar, protecţia mediului înconjurător – 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Nu sunt, trecem la vot.  

             Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Doamna presedinte, mai incet va rog, prea ne 

luati asa repede! Nici nu apuc sa deschid proiectul de hotarare. 

 Preşedintele de şedinţa, doamna  consilier local Matei Gabriela : Este acelasi lucru. 

 Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Dar nu este acelasi lucru, difera problema. 

 Domnul consilier Popa Cristinel : Difera, asa este, sunt alte nume, alte suprafete. 

 Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Sunt situatii diferite, nu sunt aceleasi.           

            Preşedintele de şedinţa, doamna  consilier local Matei Gabriela : Supun la vot proiectul 

de hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

              Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu absent motivat 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  
X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru 
X 

foloseste 

platforma  

online de 

- - 
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videoconferinta 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru 
                    nu si-a exprimat votul,  

           nu se afla conectat la platforma  

                 online de videoconferinta 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  
X 

foloseste 
platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

17.  Rotariu Nicoleta absent motivat 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea a fost 

adoptată cu  16  voturi  pentru) .Domnul consilier Focia Alexandru nu si-a exprimat votul, nu 

se afla conectat la platforma  online de videoconferinta. 

 

10. Proiect de hotărâre nr.271 din 07.07.2023 privind aprobarea dezmembrării 

imobilului-teren cu nr.cadastral 78763 în 2 loturi distincte , teren apartinand 

domeniului privat al Municipiului Husi, situat in Cartier Dric 2, strada Ciprian 

Porumbescu, nr.25– inițiator primarul municipiului Huși. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  avize 

favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 
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• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

• Comisia pentru agricultură, cadastru, fond funciar, protecţia mediului înconjurător – 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela: Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Da, va rog, doamna consilier Popa!? 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Da, uitati-va, un exemplu edificator, terenul a 

fost dat in anul 2008, la Legea nr.15, se solicita dezmembrare pentru obtinerea autorizatiei de 

constructie, dupa 15 ani.In prezent persoana are 45 de ani, este nascuta in 1978. 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Domnule Ailenei, este emisa 

autorizatie aici? 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Nu va suparati, dar eu chiar stau si studiez 

proiectele acestea de hotarare cu foarte multa atentie. Nu vin aici in sedinta ca sa ridic mana la 

orice. 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Doamna Cătălina, dati-mi voie 

sa va raspund, autorizatiile de constructie  pana acum 3-4 ani de zile se dadeau fara 

obligativitatea de a fi dezmembrat terenul. 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Si nu i s-a dat autorizatie de constructie timp 

de 15 ani ? 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Exista, o are, asta vreau sa va 

spun. 

           Domnul ing.Ailenei Marius - arhitect  sef: Are autorizatie de constructie, nu o am acuma 

la mine, dar o sa o aduc cand ne intalnim. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Are autorizatie de constructie, 

vine acum sa-si faca procesul verbal de receptie. 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: De 15 ani de zile, dar ce scrie acolo in 

contractul de concesiune !?  

             Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Pot sa va spun un lucru, poate si 

eu mi-am inceput casa si am facut-o in 7 ani. 

             Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Nu cred, aoleu, aoleu! 

             Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Daca nu credeti, atata a durat, 

va spun eu! 

             Domnul consilier Filip Cosmin Adrian: A mai schimbat un bec, una,alta, nu termini o 

casa, asa, cu una cu doua. 

            Preşedintele de şedinţa, doamna  consilier local Matei Gabriela : Supun la vot proiectul 

de hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

              Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - X - 

2.  Bobârnat Radu absent motivat 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  
X - - 
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4.  Cocuz Adrian - X - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru 
                    nu si-a exprimat votul,  

           nu se afla conectat la platforma  

                 online de videoconferinta 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  
X 

foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela - X - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia - X -  

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

17.  Rotariu Nicoleta absent motivat 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

       Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea a fost adoptată 

cu  12  voturi  pentru) , 4 voturi împotrivă)  – consilierii  locali Aghiorghiesei Costel,Cocuz 

Adrian, Nacu Mihaela, Popa Cătălina Eugenia.Domnul consilier Focia Alexandru nu si-a 

exprimat votul, nu se afla conectat la platforma  online de videoconferinta. 

 

11. Proiect de hotărâre nr.268 din 06.07.2023 privind aprobarea dezmembrării 

imobilului-teren cu nr.cadastral 80148 în 3 loturi distincte , teren apartinand 

domeniului privat al Municipiului Husi, situat in Cartier Dric.3 – inițiator 

primarul municipiului Huși. 
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        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  avize 

favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

• Comisia pentru agricultură, cadastru, fond funciar, protecţia mediului înconjurător – 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

            Preşedintele de şedinţa, doamna  consilier local Matei Gabriela : Supun la vot proiectul 

de hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

              Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu absent motivat 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  
X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru 
X 

foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru 
                    nu si-a exprimat votul,  

           nu se afla conectat la platforma  

                 online de videoconferinta 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  
X 

foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

- - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 
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14.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

17.  Rotariu Nicoleta absent motivat 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea a fost 

adoptată cu  16  voturi  pentru) .Domnul consilier Focia Alexandru nu si-a exprimat votul, nu 

se afla conectat la platforma  online de videoconferinta. 

 

12. Proiect de hotărâre nr.273 din 10.07.2023 privind  aprobarea  vânzării 

apartamentului  situat în  municipiul Huşi,  str.Jomir, nr.1, bl.J1, sc.A, parter, 

ap.2, aflat in proprietatea municipiului Huși, către  Armanu Stela, actualul  

chiriaş – inițiator primarul municipiului Huși.  

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  avize 

favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

            Preşedintele de şedinţa, doamna  consilier local Matei Gabriela : Supun la vot proiectul 

de hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

              Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu absent motivat 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  
X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 
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5.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru 
                    nu si-a exprimat votul,  

           nu se afla conectat la platforma  

                 online de videoconferinta 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  
X 

foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

17.  Rotariu Nicoleta absent motivat 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea a fost 

adoptată cu  16  voturi  pentru) .Domnul consilier Focia Alexandru nu si-a exprimat votul, nu 

se afla conectat la platforma  online de videoconferinta. 

 

13. Proiect de hotărâre nr.275 din 10.07.2023 privind aprobarea nomenclaturii  

stradale  a municipiului Huși– inițiator primarul municipiului Huși. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  avize 

favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 
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• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

•  Comisia pentru agricultură, cadastru, fond funciar, protecţia mediului înconjurător – 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

            Preşedintele de şedinţa, doamna  consilier local Matei Gabriela : Supun la vot proiectul 

de hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

              Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu absent motivat 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  
X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru 
                    nu si-a exprimat votul,  

           nu se afla conectat la platforma  

                 online de videoconferinta 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  
X 

foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

- - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

15.  Popa Cristinel X - - 
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16.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

17.  Rotariu Nicoleta absent motivat 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea a fost 

adoptată cu  16  voturi  pentru) .Domnul consilier Focia Alexandru nu si-a exprimat votul, nu 

se afla conectat la platforma  online de videoconferinta. 

 

14. Proiect de hotărâre nr.274  din 10.07.2023 privind aprobarea încadrării  

terenurilor din intravilanul municipiului Huși în patru  zone – inițiator 

primarul municipiului Huși. – retras de pe ordinea de zi 

         

15. Proiect de hotărâre nr.277 din 17.07.2023 privind aprobarea  concesionării   

prin licitaţie publică a lotului de teren în suprafaţă de 3.354  mp, aparţinând 

domeniului privat al municipiului Huşi, aflat în proprietatea municipiului 

Huşi, situat în Cartier Dric 3, strada Dosoftei,  nr.7 – inițiator primarul 

municipiului Huși.  

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  avize 

favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

• Comisia pentru agricultură, cadastru, fond funciar, protecţia mediului înconjurător – 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

              Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

              Preşedintele de şedinţa, doamna  consilier local Matei Gabriela : Aici avem nevoie sa 

faceti propuneri pentru completarea Comisiei de evaluare a ofertelor. 

               Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Eu propun concesionarea pe o perioada de 7 

ani, pentru ca este vorba de o constructie, nu este locuinta, nu este…. 

              Domnul consilier Filip Cosmin Adrian: Am si eu o intrebare, sunt de acord cu dvs., este 

si posibil sa votez propunerea dvs, dar dvs.la Banca finantati o constructie pe 7 ani, daca terenul 

are concesiune pe 7 ani ? 

              Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: In momentul in care in contractul de 

concesionare se spune ca se prelungeste, se prelungeste…. 

             Domnul consilier Filip Cosmin Adrian: Din punctul dvs. de vedere, al unui expert in 

banci, finantati asa ceva? 

Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Da. 

Domnul consilier Filip Cosmin Adrian: Nu exista asa ceva! 

Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Se prelungeste. 
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           Domnul consilier Filip Cosmin Adrian:Da, se prelungeste, dar in niste conditii. Dar daca 

punem pe 7 ani, ai bani in buzunar, faci, nu ai bani, nu faci. Nu prea este echitabil pentru ca 

oamenii fac investitii cu banci din Banca. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Bun, dar daca in 5 ani nu s-a edificat 

constructia…. 

Domnul consilier Filip Cosmin Adrian:Este pusa chestia asta, doamna consilier! 

Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Nu prea este pusa. 

Domnul consilier Filip Cosmin Adrian: Autorizatia de constructie, edificarea este grea.  

           Preşedintele de şedinţa, doamna  consilier local Matei Gabriela : Va rog sa faceti 

propuneri pentru completarea Comisiei de evaluare a ofertelor. 

           Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan – viceprimarul municipiului Husi formuleaza 

propuneri pentru completarea Comisiei de evaluare a ofertelor: 

• Presedinte : consilier local Patrascu Luiza 

• Membri : Matei Gabriela, Matei Ionel 

• Membri supleanti : Iacob Ioan,Mardari Gianina, Toma Catalina Tania. 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Dureaza pana obtin avizele, de la 

ISU, dureaza pana obtin toate avizele.Uitati-va cat dureza sa obtii avizele la PUG.Asta am vrut 

sa spun.Dureaza 1 an si ceva sa obtin aviz de la ISU. 

           Domnul consilier Cocuz Adrian: Doamna presedinte, putem face si noi propuneri? Eram 

atent in doua locuri. Putem, da? 

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela: Avem propuneri facute 

din partea domnului viceprimar,si domnul Cocuz, pe cine propuneti? 

Domnul consilier Cocuz Adrian: Propunem pe doamna consilier Popa Cătălina Eugenia. 

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela: Trebuie sa faceti 3 

propuneri. 

            Domnul consilier Cocuz Adrian:Da, propunem si pe domnul consilier Aghiorghiesei 

Costel , si pe doamna consilier Nacu Mihaela. 

             Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Doamna presedinte, fiti 

atenta,trebuie sa votati fiecare propunere in parte. 

Domnul consilier Filip Cosmin Adrian:Nu, cadem de acord. 

          Domnul consilier Cocuz Adrian: Poate se doreste sa fie o Comisie mixta, atunci 

propun pe doamna consilier  Popa Cătălina Eugenia, domnul consilier Aghiorghiesei 

Costel, doamna consilier Nacu Mihaela. 

         Doamna consilier Patrașcu Luiza: Ati facut propuneri numai pentru supleanti? 

         Domnul consilier Cocuz Adrian: Nu, propunerile sunt pentru completarea Comisiei. 

         Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan – viceprimarul municipiului Husi: Dar 

trebuie sa faceti 6 propuneri: 1 presedinte, 2 membri titulari, 2 membri supleanti. 

         Domnul consilier Cocuz Adrian: Nu eram pregatit sa fac 6 propuneri. 

         Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan – viceprimarul municipiului Husi: PSD-ul a 

facut o propunere, PNL-ul are alta propunere. 

         Domnul consilier Cocuz Adrian: Atunci o sa propun pe toti de la PNL, inafara de 

mine: pe domnul consilier Aghiorghiesei Costel, domnul consilier Bobârnat Radu, 

doamna consilier  Popa Cătălina Eugenia, doamna consilier Nacu Mihaela, domnul 

consilier Țocu Cătălin, si pe domnul consilier Filip Cosmin Adrian. Avem 6 propuneri 

pentru completarea Comisiei de evaluare a ofertelor. 

         Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Chiar nu-mi vine sa cred ca 

domnii consilieri din opozitie, de la PNL, doresc sa faca parte din Comisia de evaluare a 

ofertelor.Chiar ma bucur! 
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              Domnul consilier Filip Cosmin Adrian: Au vrut sa faca parte din Comisie alaturi de 

PSD, dar aici nu s-a prea legat.Fac parte, dar separat. 

               Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela: Supun la vot 

propunerile formulate de domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan – viceprimarul municipiului 

Husi.  

             Domnul consilier Filip Cosmin Adrian: Dar care au fost propunerile facute de domnul 

viceprimar? Nu le-am auzit, au fost pe niste bilețele? 

             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela: Domnule viceprimar, va 

rog sa repetati propunerile: 

              Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan – viceprimarul municipiului Husi: Propunerile  

pentru completarea Comisiei de evaluare a ofertelor: 

• Presedinte : consilier local Patrascu Luiza 

• Membri : Matei Gabriela, Matei Ionel 

• Membri supleanti : Iacob Ioan,Mardari Gianina, Toma Catalina Tania. 

         Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela: Supun la vot propunerile 

formulate de domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan. Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

                Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2.  Bobârnat Radu absent motivat 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  
X - - 

4.  Cocuz Adrian - - X 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru 
X 

foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru 
                    nu si-a exprimat votul,  

           nu se afla conectat la platforma  

                 online de videoconferinta 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  
X 

foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

- - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela - - X 
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13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

17.  Rotariu Nicoleta absent motivat 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

          Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu : Propunerile   au  fost 

aprobate  cu  12  voturi  pentru) , 4 abtinere)-consilierii  locali Aghiorghiesei Costel,Cocuz 

Adrian, Nacu Mihaela, Popa Cătălina Eugenia.Domnul consilier Focia Alexandru nu si-a 

exprimat votul, nu se afla conectat la platforma  online de videoconferinta. 

              Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela: Supun la vot 

propunerile formulate de domnul consilier Cocuz Adrian. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  

abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

                Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu absent motivat 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  
- - X 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru 
- - 

X 
foloseste platforma  

online de 
videoconferinta 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru 
                    nu si-a exprimat votul,  

           nu se afla conectat la platforma  

                 online de videoconferinta 

8.  Iacob Ioan  
- - X 

9.  Mardari Gianina 
- - X 

10.  Matei Ionel  
- - 

X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 
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11.  Matei Gabriela 
- - X 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza 
- - X 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel 
- - X 

16.  
Romila Claudiu  - - X 

17.  Rotariu Nicoleta absent motivat 

18.  Toma Cătălina Tania 
- - X 

19.  Țocu Cătălin  
- - X 

          Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu : Propunerile   au  fost 

respinse  cu 11 abtinere), 5 voturi pentru) -consilierii  locali Aghiorghiesei Costel,Cocuz Adrian, 

Nacu Mihaela, Popa Cătălina Eugenia,Filip Cosmin Adrian.Domnul consilier Focia Alexandru 

nu si-a exprimat votul, nu se afla conectat la platforma  online de videoconferinta. 

 

           Preşedintele de şedinţa, doamna  consilier local Matei Gabriela : Supun la vot proiectul de 

hotărâre  completat ( component Comisiei de licitatie). Cine este  pentru),  împotrivă), abținere)? 

Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

              Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu absent motivat 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  
X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru 
                    nu si-a exprimat votul,  

           nu se afla conectat la platforma  

                 online de videoconferinta 
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8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  
X 

foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

- - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

17.  Rotariu Nicoleta absent motivat 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea completata  

a fost adoptată cu  16  voturi  pentru) .Domnul consilier Focia Alexandru nu si-a exprimat 

votul, nu se afla conectat la platforma  online de videoconferinta. 

          Doamna consilier  Popa Cătălina Eugenia: Poate cineva din partea opozitiei sa participe la 

licitatie, sa asiste la licitatie? Intreb si eu. 

            Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela: Licitatia este publica.   

            Doamna consilier Patrașcu Luiza:Licitatia este publica, usa este deschisa. 

Doamna consilier  Popa Cătălina Eugenia: In regula atunci. 

 

16. Proiect de hotărâre nr.279 din 19.07.2023  privind aprobarea concesionării   

prin licitaţie publică a lotului de teren în suprafaţă de 3.353  mp, aparţinând 

domeniului privat al municipiului Huşi, aflat în proprietatea municipiului Huşi 

, situat în Cartier Dric 3, strada Dosoftei,  nr.5 – inițiator primarul 

municipiului Huși.  

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  avize 

favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 
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• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

• Comisia pentru agricultură, cadastru, fond funciar, protecţia mediului înconjurător – 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela: Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare?  

            Domnul primar al municipiului Husi – ing.Ioan Ciupilan: Va rog sa faceti o comisie 

mixta, nu vreau sa mai aud nici un fel de discutii. 

             Domnul consilier Cocuz Adrian: Asa trebuia de la inceput, dar daca s-a zis ca trebuie sa 

fac 6 propuneri, 6 propuneri  am facut. 

Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Licitatia este in aceeasi zi. 

            Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan – viceprimarul municipiului Husi: Propunerile 

PSD   pentru completarea Comisiei de evaluare a ofertelor sunt aceleasi ca la proiectul de 

hotarare anterior. Sa se mearga pe aceleasi propuneri: 

• Presedinte : consilier local Patrascu Luiza 

• Membri : Matei Gabriela, Matei Ionel 

• Membri supleanti : Iacob Ioan,Mardari Gianina, Toma Catalina Tania. 

           Preşedintele de şedinţa, doamna  consilier local Matei Gabriela : Supun la vot proiectul de 

hotărâre completat (componenta Comisiei de evaluare a ofertelor – propunerile formulate de 

domnul viceprimar). Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea 

mainii”. 

              Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu absent motivat 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  
X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru 
                    nu si-a exprimat votul,  

           nu se afla conectat la platforma  

                 online de videoconferinta 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 
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10.  Matei Ionel  
X 

foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

- - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

17.  Rotariu Nicoleta absent motivat 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea completata 

a fost adoptată cu  15  voturi  pentru), 1 abținere)- doamna consilier local Popa Cătălina 

Eugenia.Domnul consilier Focia Alexandru nu si-a exprimat votul, nu se afla conectat la 

platforma  online de videoconferinta. 

              

17. Proiect de hotărâre nr.280  din 19.07.2023  privind aprobarea  concesionării 

prin licitaţie publică a lotului de teren în suprafaţă de 300  mp, aparţinând 

domeniului privat al municipiului Huşi, aflat în proprietatea municipiului Huşi 

, situat în Cartier Dric 3, strada Gheorghe Melinte,  nr.1A– inițiator primarul 

municipiului Huși.  

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  avize 

favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

• Comisia pentru agricultură, cadastru, fond funciar, protecţia mediului înconjurător – 

avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela: Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, doamna  consilier local Matei Gabriela : Supun la vot proiectul de 

hotărâre in forma prezentata de initiator.Cine este  pentru),  împotrivă),  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 
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           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu absent motivat 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  
X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru 
                    nu si-a exprimat votul,  

           nu se afla conectat la platforma  

                 online de videoconferinta 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  
X 

foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

- - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

17.  Rotariu Nicoleta absent motivat 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 
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            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea completata 

a fost adoptată cu  16  voturi  pentru) .Domnul consilier Focia Alexandru nu si-a exprimat 

votul, nu se afla conectat la platforma  online de videoconferinta. 

 

18. Proiect de hotărâre nr.278 din 18.07.2023 privind  alocarea sumei de  25.969,74 

lei cu TVA, necesara pentru realizarea bransamentelor de apa potabila si 

canalizare menajera pentru obiectivul de investitie “Construire Baza Sportiva 

tip 1, strada Ciprian Porumbescu, nr.44, din municipiul Husi, judetul Vaslui” – 

inițiator primarul municipiului Huși.  

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  avize 

favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

            Preşedintele de şedinţa, doamna  consilier local Matei Gabriela : Supun la vot proiectul 

de hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

              Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu absent motivat 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  
X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru 
                    nu si-a exprimat votul,  

           nu se afla conectat la platforma  

                 online de videoconferinta 

8.  Iacob Ioan  X - - 
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9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  
X 

foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

- - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

17.  Rotariu Nicoleta absent motivat 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea a fost 

adoptată cu  16  voturi  pentru) .Domnul consilier Focia Alexandru nu si-a exprimat votul, nu 

se afla conectat la platforma  online de videoconferinta. 

 

19. Proiect de hotărâre nr.303 din 21.07.2023 privind alocarea sumei de 129.900 lei 

fara TVA  pentru efectuarea serviciilor de dezinsecție aeriană pe  teritoriul  

intravilan al Municipiului Huși – inițiator primarul municipiului Huși.  

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  avize 

favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

            Preşedintele de şedinţa, doamna  consilier local Matei Gabriela : Supun la vot proiectul 

de hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

              Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 
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Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu absent motivat 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  
X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru 
                    nu si-a exprimat votul,  

           nu se afla conectat la platforma  

                 online de videoconferinta 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  
X 

foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

- - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

17.  Rotariu Nicoleta absent motivat 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 
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            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea a fost 

adoptată cu  16  voturi  pentru) .Domnul consilier Focia Alexandru nu si-a exprimat votul, nu 

se afla conectat la platforma  online de videoconferinta. 

 

20. Proiect de hotărâre nr.306 din  21.07.2023 privind alocarea sumei de 13.581,90 

lei cu TVA necesara pentru renovarea cabinelor w.c. ecologice in zona Parcului 

“Cuza Voda” – inițiator primarul municipiului Huși.  

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  avize 

favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

            Preşedintele de şedinţa, doamna  consilier local Matei Gabriela : Supun la vot proiectul 

de hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

              Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu absent motivat 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  
X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru 
                    nu si-a exprimat votul,  

           nu se afla conectat la platforma  

                 online de videoconferinta 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 
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10.  Matei Ionel  
X 

foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

- - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

17.  Rotariu Nicoleta absent motivat 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea a fost 

adoptată cu  16  voturi  pentru) .Domnul consilier Focia Alexandru nu si-a exprimat votul, nu 

se afla conectat la platforma  online de videoconferinta. 

 

21. Proiect de hotărâre nr.307 din  21.07.2023 privind alocarea sumei de 12.797,45  

lei cu TVA necesara pentru renovarea cabinelor w.c. ecologice in zona Parcului 

“Rodina” – inițiator primarul municipiului Huși.  

       Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  avize 

favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Da, doamna consilier Popa!? 

              Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: As vrea totusi sa va intreb, la ambele proiecte, 

si mi se pare ca mai este unul suplimentar, spuneti renovare.Mi se pare ca termenul nu suna 

corect. In proiectul de hotarare se spune ca este vorba de montarea unor cabine noi, unor wc-uri 

noi, nu este vorba de renovarea acelor wc-uri vechi care au fost cumparare, cel putin eu asa 

inteleg din material, asa este scris in proiectul de hotarare. De ce se numeste renovare? Este 

renovarea sau este fixarea, montarea? 
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           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Nu stiu de ce colegii mei au scris 

renovare, eu stiu ca la aceste cabine nu se face numai inlocuire, se fac si modernizari, s.am.d. 

            Domnul consilier Ciupilan Valeriu Ioan- viceprimarul municipiului Husi : Bransari la apa 

si canal. 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:Este vorba de o constructie care se realizeaza, 

de asta era bine daca ne prezentati , votam si nu stim ce votam. Ce spune legea, ca se prezinta 

fiecare proiect.Macar schematic, nu toata lumea citeste proiectele. Eu nu ridic probleme  decat 

acolo unde stiu ca am gasit probleme, nu ma apuc eu sa spun nu stiu ce, dar initiatorul trebuie sa 

prezinte proiectul de hotarare. 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Intreb si eu acum, de ce ati pus 

renovare, de ce nu ati pus….? 

            Domnul consilier Cocuz Adrian: Reabilitare. 

Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: …da, reabilitare, de exemplu. 

Domnul ing.Nechifor Florin – Birou Tehnic: Nu este numai inlocuire, sunt si alte lucrari. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Eu asta intreb, de ce ati pus 

renovare si nu ati pus reabilitare? 

Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Reabilitare, sau infiintare, inlocuire. 

           Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Nu este infiintare, ca acolo exista 

deja cabine wc dar care trebuie reabilitate. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Reabilitare, inlocuire, un alt termen, dar nu 

renovare. 

            Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: Doamna consilier 

Popa, asa este. A fost o hotarare de consiliu local prin care s-a aprobat 28.000 lei in buget pentru 

achizitionare. S-au achizitionat in valoare de 24.449 lei. Intr-adevar, sunt achizitionate, asa este! 

             Domnul ing.Dumascu Emanoel: Este o nuanta de exprimare, pana acum erau niste 

cabine vechi, acum se inlocuiesc, se branseaza la apa, canal. 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Putem trece reabilitare sau 

modernizare, in loc de renovare? 

            Domnul consilier Cocuz Adrian: Se poate modifica in continutul hotararii. 

            Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan:Propun sa fie inlocuit renovarea 

cu reabilitarea. Domnule Cocuz am propus, o sa trecem reabilitare. 

             Domnul consilier Cocuz Adrian:Da, daca toata lumea este de acord. 

 Domnul primar al municipiului Husi, ing.Ioan Ciupilan: Sunteti de acord? 

             Doamna ec.Safta Trofin – director executiv la Directia Economica: Am cumparat aceste 

cabine si acum trebuie montate, bransate. 

            Preşedintele de şedinţa, doamna  consilier local Matei Gabriela : Supun la vot proiectul 

de hotărâre modificat (“reabilitarea” cabinelor w.c. ecologice in zona Parcului “Rodina”  in loc 

de renovarea cabinelor ). Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul exprimat prin 

“ridicarea mainii”. 

              Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu absent motivat 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  
X - - 
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4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru 
                    nu si-a exprimat votul,  

           nu se afla conectat la platforma  

                 online de videoconferinta 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  
X 

foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

17.  Rotariu Nicoleta absent motivat 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea modificata 

a fost adoptată cu  16  voturi  pentru) .Domnul consilier Focia Alexandru nu si-a exprimat 

votul, nu se afla conectat la platforma  online de videoconferinta. 

 

         Preşedintele de şedinţa, doamna  consilier local Matei Gabriela : Punctul nr.23.Proiect de 

hotărâre nr.283 din 20.07.2023 privind aprobarea  bugetului imprumuturilor interne pe 

anul 2023 – inițiator primarul municipiului Huși, va fi  discutat la final, deoarece depinde de 

celelalte puncte discutate inainte, a fost introdus gresit in ordinea discutarii punctelor. 

 



65 

 

22. Proiect de hotărâre nr.308 din 21.07.2023 privind suplimentarea cu suma de 

14.160,50 lei cu TVA a lucrarilor de reparații interioare la cantina scolară din 

cadrul Colegiului Agricol “Dimitrie Cantemir” Huși – inițiator primarul 

municipiului Huși.  

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  avize 

favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela: Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

            Preşedintele de şedinţa, doamna  consilier local Matei Gabriela : Supun la vot proiectul 

de hotărâre in forma prezentata de initiator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

              Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu absent motivat 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  
X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru 
                    nu si-a exprimat votul,  

           nu se afla conectat la platforma  

                 online de videoconferinta 

8.  Iacob Ioan  - - X 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  
X 

foloseste 

platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 
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11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

17.  Rotariu Nicoleta absent motivat 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea a fost 

adoptată cu  15  voturi  pentru) , 1 abținere)- domnul consilier local Iacob Ioan. Domnul 

consilier Focia Alexandru nu si-a exprimat votul, nu se afla conectat la platforma  online de 

videoconferinta. 

 

24.  Proiect de hotărâre nr.284 din 20.07.2023 privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi 

, pentru perioada 2022 – 2023 pentru obiectivul „Regenerare Cartier Corni din 

Municipiul Husi prin realizare/dotare infrastructura educationala pentru 

educatia prescolara si modernizare spatii publice urbane-  SMIS 

2014+:125731” – inițiator primarul municipiului Huși. 

             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  

avize favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, muncă, protecţie 

socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii locale sau 

organisme similare, relatii externe – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela: Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare?  

             Doamna ec.Safta Trofin – director executiv Directia Economica: Imi dati mie voie? 

  Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela: Da, va rog, doamna Trofin! 
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              Doamna ec.Safta Trofin – director executiv Directia Economica: La data la care s-a 

aprobat contractarea acelui imprumut de 4.000.000 lei, s-a venit cu un centralizator anexat prin 

care s-au trecut toate proiectele aflate in derulare.La momentul respectiv  s-a discutat ca este 

necesar sa se acceseze acest imprumut pentru a se completa  valoarea in vederea decontarii in 

anul financiar 2023.Celelalte proiecte europene care se afla in derulare astazi, ar trebui sa se 

incheie la data de 31.12.2023.Proiectele cu creditele de angajament sunt pe toate proiectele 

europene si principiul de baza este urmatorul: erau credite de angajament in anul 2023 - 2024, 

am anulat creditele din anul 2024, le-am adus pe toate in anul 2023. In aceste conditii, ar fi 

trebuit ca suma care ar fi fost trecuta in bugetul initial+suma din imprumut+o diferenta, cum s-a 

discutat si atunci la data contractarii, aprobarii contractarii imprumutului,o diferenta de rectificat 

bugetul local.Este anexat si la hotararea cu rectificarea bugetului local , este anexat si la 

aprobarea  bugetului imprumutului, acest desfasurator, ce inseamna contract de finantare, se 

inseamna hotarare de consiliu local prin care ulterior au fost actualizate PT-urile, de unde a 

rezultat si aceasta diferenta de acoperit. Principiul acesta  este aplicat la toate aceste proiecte de 

hotarare care urmeaza sa fie supuse aprobarii. 

Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: La care din ele v-ati referit? 

Doamna ec.Safta Trofin – director executiv Directia Economica:La toate. 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Nu avem nici o problema, dar punctul nr.23 

 l-ati mutat pentru discutii la sfarsit, da? 

Preşedintele de şedinţa, doamna  consilier local Matei Gabriela :Da. Asa este. 

Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:La celelalte nu avem nici o problema. 

Domnul consilier Cocuz Adrian: Am votat toate aceste proiecte in bloc? 

            Preşedintele de şedinţa, doamna  consilier local Matei Gabriela : Nu, explicatia doamnei 

Trofin a fost pentru toate proiectele care urmeaza. 

Domnul consilier Cocuz Adrian:Am inteles. 

            Preşedintele de şedinţa, doamna  consilier local Matei Gabriela : Supun la vot proiectul 

de hotărâre in forma prezentata de initiator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu absent motivat 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  nu si-a exprimat votul,  

nu se afla in sala de sedinta  

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru X 
foloseste 

platforma  

 

            - 

 

            - 
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online de 

videoconferinta 
 

 

 

 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  
X 

foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

- - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

17.  Rotariu Nicoleta absent motivat 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea a fost 

adoptată cu  16  voturi  pentru) . Domnul consilier local Ciupilan Valeriu Ioan  nu si-a 

exprimat votul, nu se afla in sala de sedinta. 

 

25. Proiect de hotărâre nr.285 din 20.07.2023 privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului 

Husi, pentru perioada 2021 - 2023 pentru obiectivul “Reabilitare cladire Baia 

Populara si infiintarea unui Centru Social de Urgenta ” – Cod SMIS 142240– 

inițiator primarul municipiului Huși. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  avize 

favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 
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• Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, muncă, protecţie 

socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii locale sau 

organisme similare, relatii externe – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

             Preşedintele de şedinţa, doamna  consilier local Matei Gabriela : Supun la vot proiectul 

de hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

              Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu absent motivat 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  
X 

foloseste 

platforma  

online de 
videoconferinta 

- - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 
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15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

17.  Rotariu Nicoleta absent motivat 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

         Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea a fost 

adoptată cu  17  voturi  pentru) . 

 

26. Proiect de hotărâre nr.286 din 20.07.2023 privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului 

Husi, pentru perioada 2021 – 2023 pentru obiectivul “Dezvoltarea serviciilor de 

ingrijire la domiciliu pentru varstnici si persoane cu dizabilitati – reabilitare 

Scoala Corni si infiintarea unui Centru Multifunctional in ZUM.1” - Cod SMIS 

138389– inițiator primarul municipiului Huși. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  avize 

favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, muncă, protecţie 

socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii locale sau 

organisme similare, relatii externe – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

              Preşedintele de şedinţa, doamna  consilier local Matei Gabriela : Supun la vot proiectul 

de hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

              Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu absent motivat 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  X - - 
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4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  
X 

foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

- - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

17.  Rotariu Nicoleta absent motivat 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

       Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea a fost adoptată 

cu  17  voturi  pentru) . 

 

27. Proiect de hotărâre nr.287 din 20.07.2023 privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului 

Husi, pentru perioada 2021 - 2023 pentru obiectivul “Lucrari de infrastructura 

stradala Cartier Dric 2 si Dric 3 din Municipiul Husi, judetul Vaslui – cod 
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SMIS 138579 accesat in cadrul apelului de proiecte POR/GAL Husi – CI 

2019/9/OS 9.1” – inițiator primarul municipiului Huși. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  avize 

favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii locale sau 

organisme similare, relatii externe – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare?  

            Doamna ec.Safta Trofin – director executiv Directia Economica: Acesta este un proiect 

inchis, se retrag doar acei “36.000” ca  economie pe cheltuieli neeligibile. 

             Preşedintele de şedinţa, doamna  consilier local Matei Gabriela : Multumim!Supun la vot 

proiectul de hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? 

Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu absent motivat 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  
X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru 
                    nu si-a exprimat votul,  

           nu se afla conectat la platforma  

                 online de videoconferinta 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  X 
foloseste platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 
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11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

17.  Rotariu Nicoleta absent motivat 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea a fost 

adoptată cu  16  voturi  pentru) .Domnul consilier Focia Alexandru nu si-a exprimat votul, nu 

se afla conectat la platforma  online de videoconferinta. 

 

28. Proiect de hotărâre nr.288 din 20.07.2023 privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului 

Husi, pentru perioada 2018-2023 pentru obiectivul  “Reabilitarea  

termica/modernizare sediul Primariei municipiului Husi” cod SMIS 117872 si a 

cheltuielilor legate de proiect , finantare solicitata in cadrul Programului 

Operational Regional 2014-2020,  Axa priotritara 3  “Sprijinirea tranzitiei 

catre o economie cu emisii scazute de carbon”, Prioritatea de investiţii 3.1. 

Sprijinirea eficienței energetice, a gestionării inteligente a energiei și a utilizării 

energiei din surse regenerabile în infrastructurile publice, inclusiv în clădirile 

publice, și în sectorul locuințelor,  Obiectiv Specific - Creșterea eficienței 

energetice în clădirile rezidențiale, clădirile publice și sistemele de iluminat 

public, îndeosebi a celor care înregistrează consumuri energetice mari– 

inițiator primarul municipiului Huși. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  avize 

favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii locale sau 

organisme similare, relatii externe – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     
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             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

             Preşedintele de şedinţa, doamna  consilier local Matei Gabriela : Supun la vot proiectul 

de hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu absent motivat 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  
X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru 
                    nu si-a exprimat votul,  

           nu se afla conectat la platforma  

                 online de videoconferinta 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  
X 

foloseste 

platforma  
online de 

videoconferinta 

- - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

17.  Rotariu Nicoleta absent motivat 
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18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea a fost 

adoptată cu  16  voturi  pentru) .Domnul consilier Focia Alexandru nu si-a exprimat votul, nu 

se afla conectat la platforma  online de videoconferinta. 

 

29. Proiect de hotărâre nr.289 din 20.07.2023 privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru acţiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului 

Huşi, pentru perioada 2020-2023 pentru obiectivul  “Reabilitarea , 

modernizarea şi echiparea infrastructurii educaţionale pentru Corp clădire C1 

al Colegiului Agricol “Dimitrie Cantemir” Huşi, a cărui finanţare este accesată 

în cadrul  Programului Operaţional  Regional 2014 – 2020 , Axa Prioritară 10 

Îmbunătăţirea infrastructurii educaţionale, prioritate de investiţii 10.1 

investiţiile în educaţie , şi formare,  inclusiv  în formare profesională, pentru 

dobândirea de competenţe şi învăţare pe tot parcursul vieţii prin  dezvoltarea 

infrastructurilor de educaţie şi formare , obiectiv specific  10.2 Creşterea 

gradului de participare la învăţământul profesional şi  tehnic şi învăţare pe tot 

parcursul vieţii – cod SMIS 122165– inițiator primarul municipiului Huși. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  avize 

favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, muncă, protecţie 

socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii locale sau 

organisme similare, relatii externe – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

             Preşedintele de şedinţa, doamna  consilier local Matei Gabriela : Supun la vot proiectul 

de hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu absent motivat 
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3.  Ciupilan Valeriu Ioan  
X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru 
                    nu si-a exprimat votul,  

           nu se afla conectat la platforma  

                 online de videoconferinta 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  
X 

foloseste 
platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

17.  Rotariu Nicoleta absent motivat 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea a fost 

adoptată cu  16  voturi  pentru) .Domnul consilier Focia Alexandru nu si-a exprimat votul, nu 

se afla conectat la platforma  online de videoconferinta. 

 

30. Proiect de hotărâre nr.290 din 20.07.2023 privind  actualizarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului 

Husi, pentru perioada 2020-2023 pentru obiectivul “Reducerea emisiilor de 

carbon in Municipiul Husi bazata pe Planul de Mobilitate Urbana Durabila ” cod 
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SMIS 123567”  in cadrul Programului Operational Regional 2014-2020,  Axa 

prioritara 3 “Sprijinirea tranzitiei catre o economie cu emisii scazute de 

carbon”, Prioritatea de investiţii 4e:Promovarea unor strategii cu emisii 

scazute de dioxid de carbon pentru toate tipurile de teritorii ,in special pentru 

zonele urbane ,inclusiv promovarea mobilitatii urbane multimodale durabile si 

a masurilor de adaptare relevante pentru atenuare Obiectiv Specific 3.2 - 

Reducerea emisiilor de carbon in zonele urbane bazata pe planurile de 

mobilitate urbana durabila – Cod SMIS 123567 – inițiator primarul 

municipiului Huși. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  avize 

favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii locale sau 

organisme similare, relatii externe – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

             Preşedintele de şedinţa, doamna  consilier local Matei Gabriela : Supun la vot proiectul 

de hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu absent motivat 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  
X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru 
                    nu si-a exprimat votul,  

           nu se afla conectat la platforma  

                 online de videoconferinta 

8.  Iacob Ioan  X - - 
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9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  
nu si-a exprimat votul, 

nu se afla conectat la platforma 

online de videoconferinta 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

17.  Rotariu Nicoleta absent motivat 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea a fost 

adoptată cu  15  voturi  pentru) .Domnii   consilieri locali  Focia Alexandru si Matei Ionel  nu 

si-au exprimat votul, nu se aflau conectati  la platforma  online de videoconferinta. 

 

31. Proiect de hotărâre nr.291 din 20.07.2023 privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului 

Husi, pentru perioada 2022 - 2023 pentru obiectivul “Construirea unui teatru 

de vara in zona Recea” – Cod SMIS 153167– inițiator primarul municipiului 

Huși. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  avize 

favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

•  Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii locale sau 

organisme similare, relatii externe – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 



79 

 

             Preşedintele de şedinţa, doamna  consilier local Matei Gabriela : Supun la vot proiectul 

de hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2.  Bobârnat Radu absent motivat 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  
X - - 

4.  Cocuz Adrian - - X 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru                     nu si-a exprimat votul,  

           nu se afla conectat la platforma  

                 online de videoconferinta 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  
nu si-a exprimat votul, 

nu se afla conectat la platforma 

online de videoconferinta 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela - - X 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

17.  Rotariu Nicoleta absent motivat 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 
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19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea a fost 

adoptată cu  11  voturi  pentru) , 4 abținere)- Aghiorghiesei Costel, Cocuz Adrian,Nacu 

Mihaela, Popa Cătălina Eugenia.Domnii   consilieri locali  Focia Alexandru si Matei Ionel  nu si-

au exprimat votul, nu se aflau conectati  la platforma  online de videoconferinta. 

 

32. Proiect de hotărâre nr.292 din 20.07.2023 privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului 

Husi, pentru perioada 2022 - 2023 pentru obiectivul “Infiintarea Clubului 

Seniorilor din Husi” – Cod SMIS 153168 – inițiator primarul municipiului 

Huși. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  avize 

favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, muncă, protecţie 

socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii locale sau 

organisme similare, relatii externe – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

              Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

             Preşedintele de şedinţa, doamna  consilier local Matei Gabriela : Supun la vot proiectul 

de hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu absent motivat 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  
X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 
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6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  
nu si-a exprimat votul, 

nu se afla conectat la platforma 

online de videoconferinta 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

17.  Rotariu Nicoleta absent motivat 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea a fost 

adoptată cu  16  voturi  pentru) .Domnul  consilier  local  Matei Ionel  nu si-au exprimat votul, 

nu se afla conectat  la platforma  online de videoconferinta. 

 

33. Proiect de hotărâre nr.293 din 20.07.2023 privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului 

Husi, pentru perioada 2021 - 2023 pentru obiectivul “Reabilitare cladire Casa 

Moruzi si infiintare centru cultural – educational Cod SMIS 142239 ” – 

inițiator primarul municipiului Huși. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  avize 

favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     
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•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, muncă, protecţie 

socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii locale sau 

organisme similare, relatii externe – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

          Preşedintele de şedinţa, doamna  consilier local Matei Gabriela : Supun la vot proiectul de 

hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu absent motivat 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  
X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  
nu si-a exprimat votul, 

nu se afla conectat la platforma 

online de videoconferinta 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

15.  Popa Cristinel X - - 
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16.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

17.  Rotariu Nicoleta absent motivat 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea a fost 

adoptată cu  16  voturi  pentru) .Domnul  consilier  local  Matei Ionel  nu si-au exprimat votul, 

nu se afla conectat  la platforma  online de videoconferinta. 

 

34. Proiect de hotărâre nr.294 din 20.07.2023 privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului 

Husi, pentru perioada 2021 - 2023 pentru obiectivul “Constructia unui centru 

multifunctional in ZUM.3 – Dric, cod SMIS 138482” – inițiator primarul 

municipiului Huși. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  avize 

favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii locale sau 

organisme similare, relatii externe – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

             Preşedintele de şedinţa, doamna  consilier local Matei Gabriela : Supun la vot proiectul 

de hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu absent motivat 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  
X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru X 
foloseste 

- - 
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platforma  

online de 

videoconferinta 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru                     nu si-a exprimat votul,  

           nu se afla conectat la platforma  

                 online de videoconferinta 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  
nu si-a exprimat votul, 

nu se afla conectat la platforma 

online de videoconferinta 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

17.  Rotariu Nicoleta absent motivat 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea a fost 

adoptată cu  15  voturi  pentru) .Domnii   consilieri locali  Focia Alexandru si Matei Ionel  nu 

si-au exprimat votul, nu se aflau conectati  la platforma  online de videoconferinta. 

 

35. Proiect de hotărâre nr.295 din 20.07.2023 privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului 

Husi, pentru perioada 2021 - 2023 pentru obiectivul “Reabilitarea 

Dispensarului Casa Ralea si infiintarea unui centru de recuperare medicala 

pentru adulti si copii - Cod SMIS 142238” – inițiator primarul municipiului 

Huși. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  avize 

favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 
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• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, muncă, protecţie 

socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii locale sau 

organisme similare, relatii externe – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

             Preşedintele de şedinţa, doamna  consilier local Matei Gabriela : Supun la vot proiectul 

de hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu absent motivat 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  
X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru 
                    nu si-a exprimat votul,  

           nu se afla conectat la platforma  

                 online de videoconferinta 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  
nu si-a exprimat votul, 

nu se afla conectat la platforma 

online de videoconferinta 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 
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14.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

17.  Rotariu Nicoleta absent motivat 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea a fost 

adoptată cu  15  voturi  pentru) .Domnii   consilieri locali  Focia Alexandru si Matei Ionel  nu 

si-au exprimat votul, nu se aflau conectati  la platforma  online de videoconferinta. 

 

36. Proiect de hotărâre nr.296 din 20.07.2023 privind aprobarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului 

Husi, pentru perioada 2023 - 2024 pentru obiectivul “Cresterea Eficientei 

energetice a Infrastructurii de iluminat public in Municipiul Husi” – inițiator 

primarul municipiului Huși. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  avize 

favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare?  

        Doamna ec.Safta Trofin – director executiv Directia Economica: Aici nu mai este pe 

proiecte europene, sunt cele 2 proiecte, etapa I si etapa II  pe eficienta energetic, s-a facut 

regularizarea pentru ca s-a incheiat proiect etapa I. 

        Domnul ing.Dumascu Emanoel – sef Birou Tehnic: Pe Fondul de Mediu. 

        Doamna ec.Safta Trofin – director executiv Directia Economica:Da, pe Fondul de Mediu. 

Nu este pe contract de finantare, dar s-a inchis precum un proiect.Asa este. 

         Preşedintele de şedinţa, doamna  consilier local Matei Gabriela : Supun la vot proiectul de 

hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 
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2.  Bobârnat Radu absent motivat 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  
X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru                     nu si-a exprimat votul,  

           nu se afla conectat la platforma  

                 online de videoconferinta 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  
nu si-a exprimat votul, 

nu se afla conectat la platforma 

online de videoconferinta 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

17.  Rotariu Nicoleta absent motivat 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea a fost 

adoptată cu  15  voturi  pentru) .Domnii   consilieri locali  Focia Alexandru si Matei Ionel  nu 

si-au exprimat votul, nu se aflau conectati  la platforma  online de videoconferinta. 

 

37. Proiect de hotărâre nr.297 din 20.07.2023 privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi 

, pentru perioada 2022 - 2024 pentru obiectivul de investitii “Prelungire strada 



88 

 

Dosoftei și legătura cu strada Dr. Corneliu Adameșteanu din Municipiul Huși, 

Județul Vaslui ” – inițiator primarul municipiului Huși. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  avize 

favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, doamna  consilier local Matei Gabriela : Supun la vot proiectul de 

hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu absent motivat 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  
X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  
nu si-a exprimat votul, 

nu se afla conectat la platforma 

online de videoconferinta 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 
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13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

17.  Rotariu Nicoleta absent motivat 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea a fost 

adoptată cu  16  voturi  pentru) .Domnul  consilier  local  Matei Ionel  nu si-au exprimat votul, 

nu se afla conectat  la platforma  online de videoconferinta. 

 

38. Proiect de hotărâre nr.298 din 20.07.2023 privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului Husi 

, pentru perioada 2021 – 2026 pentru obiectivul de investiti “Modernizare prin 

asfaltare strazi de interes local in Municipiul Husi”- Program National “Anghel 

Saligny” – inițiator primarul municipiului Huși. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  avize 

favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

          Preşedintele de şedinţa, doamna  consilier local Matei Gabriela : Supun la vot proiectul de 

hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu absent motivat 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  
X - - 
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4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  
nu si-a exprimat votul, 

nu se afla conectat la platforma 

online de videoconferinta 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

17.  Rotariu Nicoleta absent motivat 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea a fost 

adoptată cu  16  voturi  pentru) .Domnul  consilier  local  Matei Ionel  nu si-a exprimat votul, 

nu se afla conectat  la platforma  online de videoconferinta. 

 

39. Proiect de hotărâre nr.299 din 20.07.2023 privind actualizarea creditelor de 

angajament pentru actiuni multianuale ale bugetului local al Municipiului 

Husi, pentru perioada 2019 - 2023 pentru obiectivul de investitii  “Modernizare 

prin asfaltare strazi in Municipiul Husi” – inițiator primarul municipiului 

Huși. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  avize 

favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   
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• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Nu sunt, trecem la vot. 

           Preşedintele de şedinţa, doamna  consilier local Matei Gabriela : Supun la vot proiectul de 

hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

         Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu absent motivat 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  
X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  
nu si-a exprimat votul, 

nu se afla conectat la platforma 

online de videoconferinta 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 



92 

 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

17.  Rotariu Nicoleta absent motivat 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea a fost 

adoptată cu  16  voturi  pentru) .Domnul  consilier  local  Matei Ionel  nu si-a exprimat votul, 

nu se afla conectat  la platforma  online de videoconferinta. 

 

40. Proiect de hotărâre nr.300 din 20.07.2023 privind modificarea si completarea 

art.1 din Hotararea  Consiliului Local nr. 84 din 02.02.2023 privind aprobarea 

utilizarii excedentului bugetar in suma de 3.925,39 mii lei inregistrat la 

31.12.2022, modificata si completata prin HCL 159/23.03.2023, ca sursa de 

finantare a cheltuielilor sectiunii de dezvoltare buget local 2023– inițiator 

primarul municipiului Huși. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  avize 

favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Da, doamna consilier Popa?! 

          Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: La acest proiect de hotarare vad ca se 

diminueaza cheltuielile pentru Modernizarea prin asfaltare a strazilor de interes local, si de 

asemenea se diminueaza cheltuielile aferente devierii conductei de canalizare pluviala din zona 

str.Sf.Gheorghe cu punctul de deversare in str.Capitan Carp, si se suplimenteaza la Modernizare 

strazi prin asfaltare mun.Husi, si construire capela mortuara Cimitirul Ortodox “Sf.Toma” Husi = 

105 mii lei. 

            Doamna ec.Safta Trofin – director executiv Directia Economica:Da, asa este! 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Eu vreau sa stiu care este urgenta, finalizarea 

acestei capele care costa 2000 euro/mp, sau asfaltarea strazilor si devierea  conductei de 

canalizare pluviala din zona str.Sf.Gheorghe cu punctul de deversare in str.Capitan Carp? Asta in 

conditiile in care stim ce probleme sunt cu apele pluviale, domnule primar.Capacele acelea de 

scurgere a apelor pluviale nu sunt. 

          Domnul primar al municipiului Husi- ing.Ioan Ciupilan: Imi dati voie sa va raspund? 

Contractul de deviere a conductei a fost facut  de SC Aquavas….. 

           Doamna ec.Safta Trofin – director executiv Directia Economica:Care a fost decontat 

integral la data de astazi. 

            Domnul primar al municipiului Husi- ing.Ioan Ciupilan:…. care a fost decontat integral 

la data de astazi. Reabilitarea si aducerea strazii la forma initiala care era intr-un proiect cu 
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reabilitare strazi si turnare covor asfaltic, a revenit sa o faca  celor care fac turnarea covorului 

asfaltic. Am vazut reparatiile  care s-au facut la reabilitare strazi, probabil ca cel care-si va turna 

covor asfaltic, cu siguranta va remedia, daca vor aparea devieri acolo. Conducta de apa pluviala 

este finalizata, doamna consilier! 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Dar pe celelalte strazi, unde sunt “gratarele” 

acelea, domnule primar?! 

            Domnul primar al municipiului Husi - ing.Ioan Ciupilan: Care gratare? 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: “Gratarele” prin care se scurge apa pluviala. 

             Domnul primar al municipiului Husi - ing.Ioan Ciupilan:Daca luam exemplul str.din 

spatele Cinema, strada nu este terminata,se toarna covor asfaltic, cei de la Viacons vor merge si 

vor identifica 3-4 camine cate sunt acolo…. 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Sunt mai multe zone. 

            Domnul primar al municipiului Husi - ing.Ioan Ciupilan:….dar lucrarea nu este 

terminata. Acolo unde nu exista retea pluviala  pe anumite strazi, nu am de unde. “Pluviala” de 

pe str.A.I.Cuza, ca sa va dau un exemplu, in momentul in care s-a facut extinderea, nu eram eu, a 

fost  efectiv astupata, nu stiu unde este. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Pai, trebuie depistate pentru ca…. 

           Domnul primar al municipiului Husi - ing.Ioan Ciupilan: Era un drum aflat in 

administrarea drumurilor nationale , doamna consilier! 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:…intra apa la subsolul blocurilor. 

            Domnul primar al municipiului Husi - ing.Ioan Ciupilan: Nu intra apa la nici un  subsol al  

blocurilor. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Peste tot este asa, se infiltreaza apa peste tot. 

             Domnul primar al municipiului Husi - ing.Ioan Ciupilan: Pluviala functioneaza datorita 

celor 4 coline pe care suntem, nu este nici o problema, iar acolo unde s-au facut renovari, se vor 

ridica capacele. Exact fenomenul  care s-a intamplat saptamana trecuta cu ridicarea capacelor de 

la Romtelecom, nici acolo nu pot sa torn covor asfaltic, merg 2 metri, ridic capacul,, mai merg 2 

metri, ridic capacul, se va reception si veti vedea ca nu exista probleme pluviale. 

              Doamna ec.Safta Trofin – director executiv Directia Economica: Eu pot sa dau un 

raspuns, doamna consilier Popa, daca imi permiteti!? 

            Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Va rog! 

            Doamna ec.Safta Trofin – director executiv Directia Economica: La inceputul anului 

financiar a fost aprobat in Consiliul Local acel “3.925.000” care se compunea din prefinantari 

proiecte europene care raman exact in aceeasi forma, suma de “2.778.000” este pe 

investitii.Practic, eu in anul financiar 2023 am doua surse: din precedent si din anul curent. Data 

va uitati la Art.2 eu am pus asa: decontare efectiva, as fi vrut sa nu mai raman la sfarsitul anului  

2023 cu excedent din anul 2022, si daca dati la al doilea punct , o sa vedeti sistem irigatii, la data 

prezentei integral decontat.La Modernizare prin asfaltare este acel FDI care la data prezentei este 

achitat integral. La Modernizare str.Frunzelor- tronson II – decontat integral.La SPAU 

str.Sulfinei – decontat integral la data prezentei, iar la Modernizare pe “Anghel Saligny” unde 

figurez cu “262,05 mii lei” este decontat parte din proiect tehnic. La inceputul  anului financiar 

s-a inscris in buget o suma de “360.000” si am mers pe decontare efectiva la data prezentei 

tocmai pentru a elimina aceasta trecere  din anii anteriori ca excedent. Este acelasi lucru, este 

vorba de bani pe doua surse: excedent si an curent. 

        Domnul primar al municipiului Husi - ing.Ioan Ciupilan: Doamna Popa Cătălina, daca imi 

permiteti, as vrea sa va raspund la intrebarea dvs., daca va uitati pe proiectul tehnic de la Casa 

mortuara o sa vedeti ca este “2000 lei” sau cat spuneti dvs,….. 

         Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Nu, 2000 de euro/mp. 
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         Doamna ec.Safta Trofin – director executiv Directia Economica: Atunci s-a facut calculul 

cu tot cu dotari. 

          Domnul primar al municipiului Husi - ing.Ioan Ciupilan: Calcul cu dotari, cu retele de 

apa,cu retele de gaz pe care le aducem tocmai din….. 

           Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Eu abia astept sa o vad! 

           Domnul primar al municipiului Husi - ing.Ioan Ciupilan: Si eu abia astept sa o vad! Cred 

ca era absolut  necesara o astfel de casa mortuara. 

             Preşedintele de şedinţa, doamna  consilier local Matei Gabriela : Supun la vot proiectul 

de hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2.  Bobârnat Radu absent motivat 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  
X - - 

4.  Cocuz Adrian - - 
 

x 

 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  
nu si-a exprimat votul, 

nu se afla conectat la platforma 

online de videoconferinta 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela - - X 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia - - X 
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15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

17.  Rotariu Nicoleta absent motivat 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea a fost 

adoptată cu  12 voturi  pentru) ,4 abținere)-  consilierii  locali Aghiorghiesei Costel, Cocuz 

Adrian,Nacu Mihaela, Popa Cătălina Eugenia.Domnul  consilier  local  Matei Ionel  nu si-a 

exprimat votul, nu se afla conectat  la platforma  online de videoconferinta. 

 

41. Proiect de hotărâre nr.301 din 20.07.2023 privind rectificarea bugetului local 

etapa iulie 2023– inițiator primarul municipiului Huși. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  avize 

favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Nu sunt,trecem la vot. 

             Preşedintele de şedinţa, doamna  consilier local Matei Gabriela : Supun la vot proiectul 

de hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  - - X 

2.  Bobârnat Radu absent motivat 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  
X - - 

4.  Cocuz Adrian - - X 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 
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7.  Focia Alexandru X - - 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  
nu si-a exprimat votul, 

nu se afla conectat la platforma 

online de videoconferinta 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela - - X 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia - - X 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

17.  Rotariu Nicoleta absent motivat 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea a fost 

adoptată cu  12 voturi  pentru) ,4 abținere)-  consilierii  locali Aghiorghiesei Costel, Cocuz 

Adrian,Nacu Mihaela, Popa Cătălina Eugenia.Domnul  consilier  local  Matei Ionel  nu si-a 

exprimat votul, nu se afla conectat  la platforma  online de videoconferinta. 

 

23. Proiect de hotărâre nr.283 din 20.07.2023 privind aprobarea  bugetului 

imprumuturilor interne pe anul 2023 – inițiator primarul municipiului Huși. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  avize 

favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

        Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare?  

          Doamna ec.Safta Trofin – director executiv Directia Economica: Sunt exact proiectele 

trecute  in hotararea de consiliului  local privind aprobarea contractarii imprumutului in valoare 

de 4.000.000 lei. 

         Domnul primar al municipiului Husi - ing.Ioan Ciupilan: Este clar pentru ce sunt sumele. 
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         Preşedintele de şedinţa, doamna  consilier local Matei Gabriela : Supun la vot proiectul de 

hotărâre  in forma prezentata de initator. Cine este  pentru),  împotrivă) ,  abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu absent motivat 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  
X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru                     nu si-a exprimat votul,  

           nu se afla conectat la platforma  

                 online de videoconferinta 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  
nu si-a exprimat votul, 

nu se afla conectat la platforma 

online de videoconferinta 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

17.  Rotariu Nicoleta absent motivat 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 
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19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea a fost 

adoptată cu  15  voturi  pentru) .Domnii   consilieri locali  Focia Alexandru si Matei Ionel  nu 

si-au exprimat votul, nu se aflau conectati  la platforma  online de videoconferinta. 

 

             42.I.Proiect de hotarare nr. 310 din 24.07.2023(completare ordine de zi sed.CL din 

27.07.2023) privind  alocarea sumei de 4.049,50 lei cu TVA, necesara pentru renovarea 

cabinelor WC ecologice in zona parcului “Pompieri” – initiator primarul municipiului Husi. 

             Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  

avize favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru amenajarea teritoriului şi urbanism, administrarea domeniului public 

şi privat al municipiului, realizarea lucrărilor publice, conservarea monumentelor 

istorice şi de arhitectură – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

•  Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare? Da, este vorba de reabilitarea, exact ca la proiectul de hotarare aprobat 

anterior. Este vorba de nuantarea termenilor, “reabilitarea” cabinelor WC ecologice in loc de 

renovarea. 

           Preşedintele de şedinţa, doamna  consilier local Matei Gabriela : Supun la vot proiectul de 

hotărâre modificat( “reabilitarea” cabinelor WC ecologice in loc de renovarea). Cine este  

pentru),  împotrivă), abținere) ? Votul exprimat prin “ridicarea mainii”. 

           Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu absent motivat 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  
X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru 
                    nu si-a exprimat votul,  

           nu se afla conectat la platforma  

                 online de videoconferinta 

8.  Iacob Ioan  X - - 
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9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  
nu si-a exprimat votul, 

nu se afla conectat la platforma 

online de videoconferinta 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

15.  Popa Cristinel X - - 

16.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

17.  Rotariu Nicoleta absent motivat 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea modificata  

a fost adoptată cu  15  voturi  pentru) .Domnii   consilieri locali  Focia Alexandru si Matei 

Ionel  nu si-au exprimat votul, nu se aflau conectati  la platforma  online de videoconferinta. 

 

             43.II.Proiect de hotarare nr.311 din 24.07.2023(completare ordine de zi sed.CL din 

27.07.2023)  pentru aprobarea modificarii  Acordului de Parteneriat  incheiat   in cadrul 

proiectului “SIS-HUȘI-Servicii Integrate Socio-medicale pentru Huși Comunitate Incluzivă 

”SMIS  139988, aprobat prin Hotararea Consiliului Local Husi nr.5/2020– initiator primarul 

municipiului Husi. 

          Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier local Matei Gabriela   precizeaza ca există  

avize favorabile din  partea  comisiilor de specialitate  pentru acest proiect de hotarare:   

• Comisia juridică şi de disciplină, pentru administraţie publică  locală, apărarea 

ordinii publice, respectarea drepturilor şi libertăţilor cetăţeneşti – avizează favorabil 

proiectul de hotărâre. 

• Comisia de studii, prognoze şi programe economico-sociale, buget, finanţe, 

privatizare, servicii publice şi comerţ –avizeaza favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia pentru învăţământ, culte,cultură, tineret, turism, sănătate, muncă, protecţie 

socială, protecţia copilului, familie. – avizează favorabil proiectul de hotărâre. 

• Comisia  de comunicare, integrare europeana, relatii cu alte consilii locale sau 

organisme similare, relatii externe – avizează favorabil proiectul de hotărâre.     

            Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela  : Discutii daca sunt la acest 

proiect de hotarare?  

              Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia: Nu ne spune nimeni despre acest proiect de 

hotarare? 
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            Preşedintele de şedinţa, doamna  consilier local Matei Gabriela : Este un Acord  de 

Parteneriat  incheiat   in cadrul proiectului “SIS-HUȘI-Servicii Integrate Socio-medicale pentru 

Huși Comunitate Incluzivă ”SMIS  139988. 

Doamna consilier Popa Cătălina Eugenia:S-a actualizat, da? 

            Doamna ec.Sirghe Aurora- sef Birou Managementul Proiectelor Europene: Se doreste  

prelungirea  perioadei  de implementare pana la 31 decembrie , si redistribuirea economiilor in 

cadrul proiectului . Urmare a modificarilor mentionate, se va incheia  un  nou Acord  de 

Parteneriat .  

             Preşedintele de şedinţa, doamna  consilier local Matei Gabriela : Supun la vot proiectul 

de hotărâre in forma prezentata de initiator. Cine este  pentru),  împotrivă) , abținere) ? Votul 

exprimat prin “ridicarea mainii”. 

             Rezultatul votului exprimat „prin ridicarea mâinii” este urmatorul : 

Nr.  

crt. 

Numele şi prenumele  

consilierului local 
PENTRU) ÎMPOTRIVĂ ) ABȚINERE) 

1.  Aghiorghiesei Costel  X - - 

2.  Bobârnat Radu absent motivat 

3.  Ciupilan Valeriu Ioan  
X - - 

4.  Cocuz Adrian X - - 

5.  Corjinschi Ioan Alexandru 

X 
foloseste 

platforma  

online de 

videoconferinta 

- - 

6.  Filip Cosmin Adrian X - - 

7.  Focia Alexandru                     nu si-a exprimat votul,  

           nu se afla conectat la platforma  

                 online de videoconferinta 

8.  Iacob Ioan  X - - 

9.  Mardari Gianina X - - 

10.  Matei Ionel  
nu si-a exprimat votul, 

nu se afla conectat la platforma 

online de videoconferinta 

11.  Matei Gabriela X - - 

12.  Nacu Mihaela X - - 

13.  Patrașcu Luiza X - - 

14.  Popa Cătălina Eugenia X  - - 

15.  Popa Cristinel X - - 
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16.  
Romila Claudiu  

X 
- - 

17.  Rotariu Nicoleta absent motivat 

18.  Toma Cătălina Tania X - - 

19.  Țocu Cătălin  X - - 

            Secretarul general al municipiului Husi – jr.Monica Dumitrașcu: Hotărârea  a fost 

adoptată cu  15  voturi  pentru) .Domnii   consilieri locali  Focia Alexandru si Matei Ionel  nu 

si-au exprimat votul, nu se aflau conectati  la platforma  online de videoconferinta. 

44.Diverse. 

           Domnul primar al municipiului Husi - ing.Ioan Ciupilan:Va multumesc ca ati participat la 

lucrarile sedintei! 

           Preşedintele de şedinţă, doamna  consilier Matei Gabriela : Va multumim! Daca nu 

mai sunt alte subiecte de discutat, declar   închise lucrările  ședinței  ordinare  a Consiliului 

Local  al  Municipiului Huşi  din data de  27 iulie  2023. 

              

 

 

     PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ,                                               SECRETAR GENERAL ,   

              Gabriela Matei                                                                jr.Monica Dumitrașcu  

 

 

 

 

 
 

 
 

     Întocmit, 

     Consilier  

 Anișoara Oprea  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


